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FV/ac 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL 

PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALELLA 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 

Caràcter: ordinari 

Data: 22 de febrer de 2018 

Horari: de les 19 h 35 min a les 21 h 20 min 

Lloc: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS 
 

Sra. Anna Alfaro i Lucas, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Josep Bardés Conesa, regidor (Gd’A) 

Sra. Ana Fernández i Amela, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Oriol Font i Casaseca, regidor (APA-CUP-PA) 

Sr. Andreu Francisco i Roger, alcalde-president (ERC-SxA-AM) 

Sr. Esteve Garcia-Ossorio Barroso, regidor (PDeCAT) 

Sra. Glòria Mans Cervantes, regidora (AP-CP) 

Sra. Mercè Marzo Gómez, regidora (Gd’A) 

Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, 3a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. Laura Ribalaiga i Prats, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Frederic Salas i Mañas, 1r tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, 2a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

 

Assistits per la sotasignada secretària accidental de la Corporació, Sra. Montserrat Corral 

Saldaña. 
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Assisteix a la sessió l’Interventor de Fons, Sr. Amadeu Pujol Puig. 

 

ORDRE DEL DIA 
 

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 11 de 

gener de 2018. 

2.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 25 de 

gener de 2018. 

3.- Decret de l’Alcaldia núm. 212/2018, de 9 de febrer. 

4.- Informe d’Intervenció i Tresoreria sobre compliment de terminis per al pagament 

d’obligacions pendents corresponent al quart trimestre de 2017. 

5.- Proposta de l’Alcaldia sobre l’aprovació inicial de la modificació puntual del Pla 

d’Ordenació Urbanística Municipal “Reordenació de zones verdes i equipaments de 

la zona esportiva de La Vera i Cal Doctor”. 

6.- Proposta dels grups municipals d’ERC-SxA-AM, Gd’A, PDeCAT, APA-CUP-PA i AP-CP 

sobre elecció del Síndic Municipal de Greuges.  

7.- Moció del grup municipal de Gent d’Alella per la millora de la mobilitat nocturna 

dels veïns i veïnes amb la capital de comarca. 

Precs i preguntes. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 

Al poble d’Alella, el dia 22 de febrer de dos mil divuit, essent les 19 hores 35 minuts, a la 

Sala de Sessions de la Casa de la Vila i sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. alcalde, Andreu 

Francisco i Roger, es reuneix el Ple de l’Ajuntament en sessió pública ordinària. 

 

Constatada l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde 

obre la sessió. 
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El Sr. alcalde manifesta que abans de començar amb l’ordre del dia proposaria un minut 

de silenci en memòria de José Antonio Casco que fou alcalde del primer ajuntament 

democràtic i que va deixar tan bona empremta i tan bon record en la memòria de molts i 

motes veïns i veïnes d’Alella. 

 

A continuació el Ple procedeix a guardar un minut de silenci en memòria de l’exalcalde 

Sr. José Antonio Casco Robledo. 

 

A continuació passen a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, recaient sobre 

aquests punts els acords que a continuació s’indiquen: 

 

 

1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 

DIA 11 DE GENER DE 2018.- A la pàgina 18, línia 8, allà on diu “estan seguint el 

seguiment de la resposta” hauria de dir “estan fent el seguiment de la resposta”  

 

La Presidència sotmet a votació l’aprovació de l’acta de la sessió ordinària de 11 de gener 

de 2018, la qual  s’aprova per unanimitat amb l’esmena formulada per la regidora Sra. 

Marzo. 

 

 

2.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 

DIA 25 DE GENER DE 2018.- A la pàgina 6, línia 25, allà on diu “és molt important que 

és el començar pensar en fer pressupostos” hauria de dir “és molt important que és el 

començar a pensar en fer pressupostos”. I a la pàgina 7, línia 3, allà on diu “com a peu 

sectorial la de les dones” hauria de dir “com a veu sectorial la de les dones”. 

 

La Presidència sotmet a votació l’aprovació de l’acta de la sessió ordinària de 25 de gener 

de 2018, la qual  s’aprova per unanimitat amb les esmenes formulades per la regidora Sra. 

Marzo. 
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3.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 212/2018, DE 9 DE FEBRER.- El Sr. alcalde ret compte 

del Decret de l’Alcaldia núm. 212/2018, de 9 de febrer, el qual literalment diu: 

 

“Examinat l’escrit amb R.E. núm. 870, de 8 de febrer de 2018, presentat per la 

regidora i portaveu del grup municipal Alella Primer Candidatura de Progrés (AP-

CP), Sra. Glòria Mans Cervantes, pel qual sol·licita acollir-se al règim retributiu 

d’assistències. 

 

Atès que per Decret de l’Alcaldia 1526/2017, de 2 de novembre s’acorda retirar la 

delegació per a la gestió d’àrees que s’havia efectuat a favor de la regidora Sra. 

Glòria Mans Cervantes, així com cessar-la com a membre de la Junta de Govern i 4a 

tinent d’alcalde, per la qual cosa queda sense efectes el règim de dedicació parcial 

que tenia reconegut per ostentar la delegació de l’Alcaldia per a la gestió de 

diverses àrees. 

 

Per tot l’exposat, i en ús de les facultats que em confereix la legislació vigent, HE 

RESOLT: 

 

PRIMER.- Estimar la sol·licitud de la regidora i portaveu del grup municipal Alella 

Primer Candidatura de Progrés (AP-CP), Sra. Glòria Mans Cervantes, d’acollir-se al 

règim retributiu d’assistències establertes per l’acord del Ple municipal de 9 de 

juliol de 2015. 

 

SEGON.- Donar compte d’aquesta resolució al Ple municipal en la propera sessió que 

celebri. 

 

TERCER.- Comunicar aquest acord a Tresoreria municipal.” 
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El Sr. alcalde manifesta que en aquest Decret s’estima el pas o l’acolliment al règim 

retributiu d’assistències per part de la regidora Sra. Glòria Mans, i se n’ha de donar 

compte al Ple. 

 

 

El Ple municipal queda assabentat del Decret de l’Alcaldia núm. 212/2018, de 9 de febrer.  

 

 

4.- INFORME D’INTERVENCIÓ I TRESORERIA SOBRE COMPLIMENT DE TERMINIS PER AL 

PAGAMENT D’OBLIGACIONS PENDENTS CORRESPONENT AL QUART TRIMESTRE DE 2017.- 

El Sr. alcalde ret compte de l’informe d’Intervenció i Tresoreria, el qual literalment diu: 

 

“Informe de la Tresoreria i la Intervenció municipal de seguiment del deute 

comercial corresponent al quart trimestre de 2017, d’acord amb la Llei 

15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, 

per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 

operacions comercials i d’acord amb el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, 

que desenvolupa la metodologia de càlcul del període mitjà de pagament a 

proveïdors  

 

Vist que el principi de sostenibilitat financera definit en l’article 4 de la Llei 

Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 

Financera inclou el control del deute comercial. 

 

Vist que, per tal de controlar el deute comercial, aquesta Llei Orgànica estableix el 

concepte de període mitjà de pagament com expressió de temps de pagament o 

retard en el pagament als proveïdors, de forma que totes les Administracions 

Públiques hauran de fer el càlcul mitjançant una metodologia comuna i publicar-lo. 

 

Vist que la normativa de morositat estableix un termini màxim de pagament de 30 
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dies i que si el període mitjà el superés caldria adoptar mesures correctores de 

tresoreria pel seu compliment. 

 

Vist que l’article 4.3 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 

3/2004, de 29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la 

morositat en les operacions comercials estableix que els tresorers o, en defecte 

d’això, els interventors de les corporacions locals elaboraran trimestralment un 

informe sobre el compliment dels terminis previstos en aquesta llei pel pagament 

de les obligacions de cada entitat local, que inclourà necessàriament el número i 

quantia global de les obligacions pendents en les quals s’estigui incomplint el 

termini. 

 

Vist el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel qual es desenvolupa la 

metodologia de càlcul del període mitjà de pagament a proveïdors de les 

Administracions Públiques i les condicions i el procediment de retenció de recursos 

dels règims de finançament previstos a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’ 

Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera.  

 

Per tot l’exposat: 

 

PRIMER.- S’informa de les dades corresponents al seguiment del deute comercial 

d’acord amb la Llei 15/2010, de 5 de juliol, segons documents adjunts.  

 

SEGON.- S’informa del període mitjà de pagament d’acord amb el que estableix el 

Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol: 

 

Entitat 
Ràtio 

d’operacions 
pagades 

Import 
d’operacions 

pagades 

Ràtio 
d’operacions 
pendents de 
pagament 

Import 
d'operacions 
pendents de 
pagament 

Període mitjà 
de pagament 

Ajuntament -3,01 1.817.522,22 5,90 1.550.284,73 
 

  1,09 
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Consorci de promoció 
enoturística del territori 

DO Alella  
-19,83     21.136,11 0,00    0,00     -19,83 

Global 1.838.658,33 1.550.284,73 0,96” 

 

 

El Sr. Interventor manifesta que informa que d’acord amb l’informe elaborat per la 

Intervenció i la Tresoreria municipal, el període mitjà de pagament s’ajusta al que 

estableix la normativa de morositat. S’ha posat a disposició dels regidors l’esmentat 

informe que desglossa, pel que fa el quart trimestre de 2017, tant les obligacions 

pagades com les obligacions pendents de pagament pel que fa a les operacions 

comercials. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que sobre aquest punt només preguntar que els números 

i els períodes de pagament de l’Ajuntament continuen sent molt bons i molt correctes, 

però en canvi, en el cas del Consorci de la DO Alella hi ha una inflexió d’un 20%, si no 

s’equivoca, de demora. Els números no són tan acurats com en el cas de l’Ajuntament i 

voldria saber si hi ha alguna raó. 

 

El Sr. Interventor manifesta que si li sembla ho poden comentar en un altre moment, 

però el que sí li pot informar aquí és que el període mitjà de pagament del Consorci és 

perfectament correcte i s’ajusta totalment a la normativa. No és pitjor. Si vol li pot 

comentar més en detall l’informe però és correcte. 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquí mirant el document, el període mitjà de pagament de 

l’entitat és d’un dia, és a dir són 30 dies després de la recepció de la factura més 1, i en 

el cas del Consorci de Promoció Enoturística és menys, 20 dies. O sigui és 10 dies després 

de la recepció de la factura.  
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El Ple municipal acorda quedar assabentat de l’informe d’Intervenció i Tresoreria sobre 

compliment de terminis per al pagament d’obligacions pendents corresponent al quart 

trimestre de 2017. 

 

 

5.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE L’APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ 

PUNTUAL DEL PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL “REORDENACIÓ DE ZONES 

VERDES I EQUIPAMENTS DE LA ZONA ESPORTIVA DE LA VERA I CAL DOCTOR”.- El Sr. 

alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Vist l’expedient núm. 15/2018, incoat per a la modificació puntual del Pla 

d’Ordenació Urbanística Municipal “Reordenació de zones verdes i equipaments de 

la zona esportiva de La Vera i Cal Doctor”, i el dictamen favorable de la Comissió 

Informativa de 15 de febrer de 2018, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal 

l’adopció dels següents acords: 

 

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla d’Ordenació Urbanística 

Municipal “Reordenació de zones verdes i equipaments de la zona esportiva de La 

Vera i Cal Doctor”, redactada pels Serveis Tècnics municipals. 

 

SEGON.- Sotmetre l’expedient a informació pública pel termini d’un mes, a comptar 

des de l’endemà de l’última publicació al Butlletí Oficial de la Província de 

Barcelona o al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, a l’efecte que s’hi puguin 

formular les al.legacions o reclamacions pertinents, així com la seva inserció a un 

del diaris de premsa periòdica de màxima circulació, i al tauler d’edictes de 

l’Ajuntament.” 

 

La Sra. secretària manifesta que s’informa que l’aprovació d’aquesta proposta 

conformement al previst a la lletra ll) de l’apartat segon de l’article 47 de la Llei 
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reguladora de les bases de règim local, es requereix el vot favorable de la majoria 

absoluta legal del número de membres que integren aquesta Corporació. 

 

El Sr. alcalde manifesta que exposar-los que porten en aquest Plenari una proposta de 

modificació del planejament urbanístic que es concreta en que hi ha dues possibilitats de 

poder tirar endavant dos projectes en l’àmbit de Can Vera, un dels quals és l’ampliació del 

complex esportiu municipal de la piscina, guanyant una sala per a les màquines de 

fitness en l’actual terrassa on hi ha les plaques fotovoltaiques entre l’accés i el que és la 

coberta de la piscina. Aquesta ampliació aniria a compte de la concessionària, de la Unió 

de Federacions Esportives de Catalunya, que ho assumiria sense que l’Ajuntament hagués 

d’aportar cap quantitat econòmica ni hagués d’allargar la concessió sinó que vist que en 

aquests 10 anys l’equipament ha anat funcionant de manera correcta també 

econòmicament, doncs estan en disposició de poder afrontar aquesta millora sense cap 

repercussió per l’Ajuntament, pel municipi. I també la possibilitat que en aquell àmbit 

s’hi posi la instal·lació d’una caldera de biomassa que pugui subministrar aigua calenta i 

calefacció, tant en el complex esportiu de la piscina com en el pavelló. Per poder fer 

això, cal transformar, cal pintar d’un color diferent el que és el sostre, el que és la 

coberta aquesta o la plaça que queda damunt del complex esportiu i el tros que hi ha de 

gabions que connecten les dues portes per les plantes baixes dels dos equipaments que 

estan qualificats de zones verdes amb superfície i que en el cas de la piscina 

compatibilitzen amb una qualificació d’equipaments per sota. I aleshores, el que farien és 

aquestes zones que estan definides com a espai lliure, com a zona verda, pintats de verd, 

es traslladaria aquests 1.000 metres quadrats, aquests de verd, en l’àmbit del parc que hi 

ha darrera dels pisos de Cal Doctor. I d’allà, que hi ha vora 3.000 metres quadrats de sòl 

qualificat d’equipaments, perquè allà al darrera mai s’hi pogués construir cap equipament, 

doncs allà passarien 1.000 metres quadrats els traurien en l’àmbit de la piscina, que es 

passarien de zona verda a equipaments. I a l’àmbit de Cal Doctor agafarien 1.500 metres 

que els passarien d’equipaments a zona verda. I aquesta és la proposta que porten aquí. 

Tal com va anunciar i va exposar en la darrera Comissió Informativa de dijous passat, que 

varen portar aquest punt de manera urgent, allà va posar a consideració, i ho torna a 
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posar aquí damunt de la taula dels diferents grups municipals, que si hi ha alguns dels 

grups municipals que considera que no ha tingut prou temps o que necessita més temps 

per estudiar aquesta modificació puntual, doncs el que farien, si ells ho consideren, ho 

retirarien i ho portarien en el següent Plenari del mes de març. Si consideren que la 

modificació es pot discutir i debatre avui, doncs aquí ho deixa al seu criteri. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que efectivament no hi ha prou temps des de dilluns 

fins ara, des de dilluns al vespre fins ara, a analitzar-ho amb tot el deteniment i sobretot 

de veure si aquests 1.000 metres de compensació s’han de fer en l’àmbit que es proposa o 

s’ha de fer en un altre lloc, perquè no saben quines opcions, quines possibilitats hi 

hauria de fer realment un equipament allà o no. Si reduir aquests 1.000 metres poden 

d’alguna manera dinamitar la possibilitat de que en el futur s’hi pugui fer alguna cosa o 

no. I, per tant, senzillament no veuen que tinguin informació prou treballada i valorada 

sobre el tema. També els preocupa que un POUM tan recent, com el que tenen, que tot 

just ni tan sols han començat a crear aquesta Comissió de Seguiment del POUM perquè no 

s’ha començat a treballar, almenys pel que li consta en aquest grup, res que tingui a 

veure amb el POUM que es va aprovar i que ja és vigent des de fa 2 anys. Els preocupa 

que aquell POUM no pogués plantejar una necessitat de creixement de l’equipament o de 

modificació de l’actual piscina municipal, i que ara sigui un tema sobrevingut que hagin 

de modificar puntualment aquest POUM tan recent, tan ni estrenat com qui diu. D’altra 

banda, es pregunten també perquè aquesta entitat privada farà una inversió sense cost 

per l’Ajuntament, quan saben que el cost d’aquest equipament va ser tres vegades 

superior al que es pensava en el seu moment i mai van entendre massa tota la operació 

financera que en aquell moment va suposar la construcció d’aquesta piscina. I per acabar 

van demanar juntament amb la informació urbanística que es posés a disposició, es posés 

també a disposició una informació econòmica sobre la concessió, sobre el cost de la 

concessió, sobre els números econòmics d’aquesta concessió que aquest Ajuntament no 

ha deixat a la seva disposició. Per totes aquestes raons no votaran en contra perquè 

segurament es podria interpretar com una voluntat de posar pals a les rodes o una 
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necessitat que, a més a més, des del punt de vista energètic, és important per aquest 

equipament, però tampoc donaran el seu vot a favor. S’abstindran. 

 

El Sr. alcalde manifesta que no sap que diran els altres companys dels grups municipals 

de l’oposició, però vist que la regidora Sra. Marzo addueix per abstenir-se aquesta manca 

de temps, que no és de dilluns al vespre que se’ls va facilitar, perquè se’ls va facilitar 

divendres al vespre mitjançant correu electrònic, però en qualsevol cas, sí és cert que 

l’informe, aquesta memòria, no els hi ha facilitat. És una cosa que van parlar en Comissió 

Informativa i que per un oblit seu no se’ls ha facilitat. Ell directament trauria el punt de 

l’ordre del dia i el tractarien en el proper Plenari. Només dues afirmacions o tres. La 

regidora Sra. Marzo valorarà que els sòls qualificats d’equipament en l’àmbit de Cal Doctor 

doncs si són oportuns o no, però si ella s’ho ha anat a mirar físicament, allò és un espai 

lliure actualment que voreja per darrera aquests edificis, que en el seu moment quan es 

va promoure la modificació puntual per allà l’any 2000, perquè la Llei els obligava a 

donar uns metres quadrats de zones verdes i uns metres quadrats d’equipaments, allà es 

van posar en aquell lloc perquè els havien de posar, però que la implantació de qualsevol 

equipament allà doncs podria posar en crisi la relació tan amb els edificis que hi ha per 

sobre com amb els propis que hi ha per sota. I que, en qualsevol dels casos, amb aqueta 

proposta quedaran encara 1.500 metres quadrats de sòl per poder-ho fer. És cert que el 

POUM està aprovat per aquest Plenari el juliol de 2014 i ara ja tindrà 4 anys, i en aquell 

moment en els 2 àmbits el que es va fer va se mantenir les qualificacions urbanístiques 

de les modificacions puntuals de les que venien i no, no es va preveure que l’equipament 

es pogués ampliar en aquell moment. I respecte de perquè l’UFEC ho fa, doncs perquè la 

gestió d’aquest equipament han pogut anar amortitzant les inversions que van fer 

inicialment, que ara no voldria fallar perquè ara ja farà 10 anys que la van inaugurar i, 

per tant, fa com 14 o 15 que varen començar a moure-ho. Però si no ho recorda 

malament en aquella inversió, la Unió de Federacions Esportives Catalanes, que sí que és 

una entitat privada però que els seus beneficis van destinats a les Federacions Esportives 

Catalanes, va invertir si no s’equivoca uns 2 milions i mig, i l’Ajuntament no recordarà la 

xifra exacte però creu que està a l’entorn d’1 milió aproximadament, i aquella inversió on 
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un privat, com diu la regidora Sra. Marzo, va fer aquest esforç econòmic, ha permès que a 

Alella puguin gaudir d’aquesta instal·lació. I que, a més, ara es puguin permetre o es 

puguin permetre ells el fet de plantejar aquesta ampliació per poder oferir millor servei 

als seus ciutadans. Dit tot això, ho retira de l’ordre del dia. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que en tot cas estan d’acord en la retirada de l’ordre del dia 

i aprofiten per plantejar alguns temes que sí els agradaria que fossin respostos el dia que 

es porti a aprovació. Un és què passa amb els sòl d’equipaments que queda a Cal Doctor. 

És a dir, es mou uns 1.000 metres i escaig cap a La Vera però en queden 1.500 i, per 

tant, vist la no efectivitat o la no utilitat d’aquest sòl d’equipament, es pregunten perquè 

no s’administra d’una altra manera, perquè no es posa en un altre lloc o quina és la 

previsió, o simplement es guarda si s’està guardant com un sòl d’equipaments desplaçable 

en altres punts. Per tant, que s’aclareixi perquè si s’utilitzen aquests quasi 1.500 metres 

perquè queden 1.500 més allà si seguiran sent no útils o no practicables. Dit això, també 

els agradaria saber què passa amb la pèrgola fotovoltaica, atès que fou una inversió 

expressa d’aquest municipi i l’únic projecte en que aquest Ajuntament ha invertit en 

energia fotovoltaica doncs resulta que la primera actuació que es fa és per retirar-ho. Per 

tant, si està previst o no que es torni a instal·lar en el sostre, o si es desplaça, o com 

queda l’aposta per les fotovoltaiques de l’Ajuntament d’Alella. I, finalment, també els 

interessaria saber els balanços energètics que es preveu cobrir amb la instal·lació de la 

planta de biomassa per veure els beneficis, etcètera, en els càlculs i en el projecte. Per 

tant, són tres consultes que de cara al futur, sí que els agradaria que fos respost. Dit 

això, i potser no toca, entén que aquesta és una modificació parcial per estrictament 

aquest tema, però ells sí que al llarg del temps han anat plantejant que hi ha alguns 

errors en el POUM que han de ser salvables, que es va dir que tard o d’hora serien 

afrontats d’alguna manera. Que s’acumulaven alguns errors que s’han anat trobant per 

poder-los resoldre. I un d’ells, per exemple, és el de separació de piscines a finca, que és 

un dels que han anat reclamant, atès que el POUM no preveu cap tipus de distància i això 

provoca que puguin haver-hi problemes de convivència veïnal pel fet de que algú pugui 

posar la piscina fins al marge de la finca, tal com alguns projectes que s’han presentat i 
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tal com ho han plantejat davant l’arquitecte municipal que els ha dit sí que com que no 

ho tenen al POUM no ho poden resoldre, però fa 3 anys i encara no han trobat el moment 

de modificar aquest punt del POUM. Per tant, vist que sí que es pot modificar el POUM 

doncs aprofitar i també acabar de llimar errors en la redacció del POUM que sí que caldria 

fer. De nou celebrar que ho puguin ajornar i ho puguin debatre amb tranquil·litat. 

 

El Sr. alcalde manifesta que agafa el compromís de donar-li resposta a aquestes tres 

primeres preguntes seves i també explicar-li que ja fa mesos que s’està treballant en tot 

aquest seguit d’errors materials i d’altres petits ajustos que amb l’aplicació del POUM des 

del desembre de 2014 s’han anat detectant en el seu dia a dia. S’està en un punt 

d’elaboració i de diàleg amb la Direcció General d’Urbanisme força avançat per poder 

tenir tot aquest paquet d’ajustos, i li agradarà pensar que abans de l’estiu es podrà dur a 

terme aquesta aprovació inicial. I que, prèviament a això, doncs crearan aquest espai de 

seguiment del POUM que encara han d’acabar de definir, però com també va apuntar en 

la Comissió Informativa, podria ser una Comissió Informativa Especial d’Urbanisme, que 

podrien dur a terme, més enllà que això pugui ser ampliable o replantejable en les 

properes setmanes quan ho puguin debatre amb una mica més de calma. Per tant, retiren 

el punt. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que agraeix el compromís que agafa el Sr. alcalde de 

donar resposta a aquestes preguntes, però voldria saber si també agafa el compromís de 

donar-los informació econòmica sobre la concessionària durant aquests anys i si la pot 

deixar a disposició a la Sala de Plens o fer-los-ho arribar. I després perquè quedi clar que 

és veritat que el Sr. alcalde va enviar un correu adjuntant la informació, aquest correu és 

de divendres, a les 20:48 del vespre i deia que ell i l’arquitecte estarien a la seva 

disposició per informar. El Sr. alcalde segur que sí però l’arquitecte difícilment a partir de 

les nou del vespre de divendres estava a disposició d’informar. I també el Sr. alcalde deia 

que no adjuntava el planell perquè no era recurrent o necessari i ella li va demanar si 

podia ser possible, i ell va dir que el trobarien a la Sala de Plens. Suposa que no fa falta 
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que llegeixi el correu però en qualsevol cas no és important però sí es diferent tenir-ho 

divendres o tenir-ho dilluns.  

 

El Sr. alcalde manifesta que és cert i ja els diu que la premura de temps, i per això 

precisament ho treuen. Però que el plànol que no van poder rebre és aquest, que és el 

plànol d’Alella que diu on està La Vera i on està Cal Doctor. Però és cert que no estava a 

disposició seva el divendres passat.  

 

 

A continuació, per part del ponent es retira aquesta proposta de l’ordre del dia, i es deixa 

l’assumpte pendent per a una propera sessió. 

 

 

6.- PROPOSTA DELS GRUPS MUNICIPALS D’ERC-SXA-AM, GD’A, PDECAT, APA-CUP-PA I 

AP-CP SOBRE ELECCIÓ DEL SÍNDIC MUNICIPAL DE GREUGES.- El Sr. alcalde ret compte 

de la proposta dels grups municipals d’ERC-SxA-AM, Gd’A, PDeCAT, APA-CUP-PA i AP-CP, 

la qual literalment diu: 

 

“Conformement amb el Reglament de la Sindicatura Municipal de Greuges d’Alella, 

aprovat pel Ple municipal en sessió del 27 de juliol de 2017. 

 

Vist que durant el període de convocatòria pública de candidatura s’han presentat 

els següents candidats: 

 

          CANDIDAT/A 
Pere HOMS ARENAS 
M. Asunción SANCHO HUERTA 
Carlos ROMEU NEDWED 
Albert ESTRUCH BELLÉS 
Jordi OLIVERAS ARMENGOL 
Lydia MORÉ RIERA 
Teresa SERRA FERRER 
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Raúl MORALES PRIETO 
Jordi RABELLA PLANAS 
Josep CONESA PIJOAN 

 

Examinats els currículums de tots els candidats i realitzades les entrevistes amb els 

mateixos per la totalitat dels grups polítics municipals.  

 

Els grups municipals d’ERC-SxA-AM, Gd’A, PDeCAT, APA-CUP-PA i AP-CP, proposen al 

Ple municipal l’adopció del següent acord: 

 

Elegir al Sr. Raúl Morales Prieto, amb DNI 44001013-N, com a Síndic Municipal de 

Greuges d’Alella.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquesta proposta, aquesta idea de crear un Síndic de Greuges 

del nostre poble, es va proposar, pactar, acordar, en l’aprovació del Pla d’Actuació 

Municipal (PAM) a finals de 2015. D’aquí, al llarg de l’any passat es va estar treballant el 

Reglament del Síndic de Greuges d’Alella, reglament que es va treballar conjuntament 

amb tots els grups municipal i que es va aprovar per unanimitat en aquest Plenari. I amb 

aquesta voluntat de màxim consens respecte d’aquesta figura, d’aquesta persona que 

assumirà aquesta funció de control sobre l’Ajuntament, es va fer una crida pública a la 

ciutadania perquè qui volgués s’hi pogués presentar. S’hi van presentar 10 persones amb 

les quals es varen entrevistar de manera conjunta, amb alguna alteració per qüestions 

d’horaris, però es varen entrevistar amb totes les persones, tots els grups municipals. 

D’aquí els diferents grups varen proposar uns noms que varen anar a una segona ronda 

d’entrevistes, i d’aquestes entrevistes per unanimitat, tots varen consensuar que aquesta 

persona que ocuparà la posició de Síndic de Greuges en els propers 5 anys, que és un 

càrrec que supera un mandat municipal i que també és ampliable a 5 anys més, serà la 

persona de Raúl Morales, un ciutadà alellenc de 47 anys, que és llicenciat en medicina, 

especialitzat en pediatria, veí de Mas Coll, i que viu al seu poble, si no s’equivoca des de 

l’any 2005. Avui els acompanya. Ara ho posaran a votació però vagi per avançat, i que els 
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altres grups ara podran intervenir, l’agraïment del Consistori en aquesta decisió de servei 

en els veïns i veïnes d’Alella, de servei desinteressat, de servei públic. Que li desitgen el 

màxim d’èxits i a poder ser i de part seva, el mínim de feina possible. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que evidentment es suma a les felicitacions. Es sumen a 

l’alegria, però també volen agrair a la resta de candidats i candidates que es van 

presentar perquè per tots va ser una sorpresa que hi haguessin 10 persones disposades a 

fer aquesta feina. Pensa que és molt valuós i diu molt del teixit social i de les persones 

que viuen en aquest poble. Dir també que entre les persones que es van presentar hi 

havia perfils molt bons. Per tant, que no ha estat una tria gens fàcil, creu que per tots. I 

que hi ha hagut aquesta voluntat de consens que creu que en el procediment ha quedat 

molt ben expressada. També dir per part seva, perquè no ho pot evitar, que també els 

hagués agradat que una dona hagués pogut agafar aquesta posició, tot i que, com no 

podia ser de cap altra manera, aquesta decisió havia de ser consensuada i ho va ser al 

cent per cent.  

 

La regidora Sra. Mans manifesta que primer de tot felicitar-los pel fet d’haver trobat 

consens tant en l’aprovació del reglament com en l’elecció del Síndic. Creu que això diu 

molt d’aquest Consistori. I, per altra banda, senzillament des del seu grup felicitar al 

Raúl. Sort en la nova tasca i agrair a tots els candidats que s’han presentat, que com bé 

ha dit la companya Mercè Marzo, eren d’una gran qualitat també. 

 

El regidor Sr. Garcia-Ossorio manifesta que per no ser reiteratiu directament agrair al Raúl 

aquesta predisposició al servei públic i desitjar-li tots els èxits, i oferir-li tota l’ajuda 

perquè així sigui. Per tant, endavant i força. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que no només per protocol sinó també per mostrar la 

satisfacció del consens, la satisfacció tant amb tots els que s’han presentat, que realment 

ha sigut molt interessant i amb perfils molt interessants i molt diversos, i finalment, creu 

que malgrat les diferents opinions que poden tenir, el fet de que hagin pogut consensuar 
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aquest nom també denota una mica la voluntat de tots plegats de donar-li la rellevància 

que ha de tenir el Síndic de Greuges Municipal. Per tant, desitjar-li també tots els èxits 

possibles i òbviament posar-se al servei per tot el que pugui necessitar i el que pugui 

requerir. Simplement felicitar-lo, moltes gràcies i endavant. I espero que la primera 

queixa que rebi no sigui de part de ciutadans menors infantils per haver aguantat aquest 

Ple que esperen abreujar. 

 

La tinent d’alcalde Sra. Vilaró manifesta que ella en nom de tota la resta de regidors i 

regidores del seu grup que tenen les responsabilitats de govern, també posar-se a la seva 

disposició per conèixer-los i per transmetre tota la informació que li faci falta de les 

diferents àrees. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

7.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT D’ALELLA PER LA MILLORA DE LA 

MOBILITAT NOCTURNA DELS VEÏNS I VEÏNES AMB LA CAPITAL DE COMARCA.- La 

regidora Sra. Marzo ret compte de la moció del grup municipal de Gent d’Alella, la qual 

literalment diu: 

 

“Exposició de motius: 

 

A Alella disposem d’una oferta de transport públic nocturn  amb connexió amb la 

ciutat de Barcelona. Malauradament no és així amb la nostra capital de comarca, on 

es desplacen cada cap de setmana un nombre important d’alellencs i alellenques. 

 

La gran majoria d’aquests desplaçaments nocturns en cap de setmana corresponen a 

la mobilitat vinculada a l’oci, fet que requereix d’especial atenció per la seva 
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complexitat i que estan estretament lligats al Pla Local d’Adolescència i Joventut 

aprovat el passat Ple del 25 de gener de 2018 amb els vots a favor de Gd’A i 

AlternativaxAlella-CUP. 

 

Aquest Pla aborda tots els àmbits possibles d’intervenció en una política de 

joventut amb la voluntat d’esdevenir un pla d’actuació integral i global en la seva 

concepció de la condició juvenil, de manera que els i les joves puguin ser 

visualitzats i atesos com una realitat rica i diversa, amb múltiples centres d’interès 

i amb capacitat de ser ciutadania activa i valuosa de ple dret en tots els camps de 

la vida en comunitat. 

 

Un d’aquests centres d’interès és sense dubte l’oci nocturn, amb tot el que 

comporta de riscos i oportunitats associades. Donat que el Pla planteja donar un 

nou impuls a les polítiques de joventut del municipi i incorporar noves mesures i 

actuacions que tendeixin a millorar les actuals. I donat també que és una realitat 

que els nostres joves i adolescents s’han de desplaçar forçosament fora del municipi 

per la inexistència de locals nocturns al poble d’Alella. 

 

Aquesta moció proposa els següents acords: 

 

Acords: 

 

1. Impulsar un estudi per part dels nostres tècnics que determini amb la màxima 

exactitud les necessitats a cobrir pel transport públic la connexió amb Mataró, 

tot contemplant la possibilitat d’establir d’altres connexions amb d’altres 

poblacions, molt especialment amb El Masnou per tal de facilitar l’accés a 

l’estació de tren. 
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2. Implementar en el menor temps possible aquesta nova línia de transport que 

comuniqui amb Mataró amb les parades que es creguin necessàries per buscar la 

viabilitat del servei de forma permanent. 

 

3. Estudiar ampliar la oferta actual de servei de taxi subvencionat a aquest 

col·lectiu. Es planteja facilitar un sistema de taxi compartit entre 2-4 joves amb 

pre-reserva en ferm, amb un cost fixe per trajecte que cobreixi com a mínim el 

50% del cost. 

 

4. Portar la iniciativa acompanyada de la informació a la participació ciutadana per 

al seu debat, mitjançant els òrgans de participació ja creats.” 

 

 

La Presidència obre la deliberació i la regidora Sra. Alfaro manifesta que justament fa 

relativament molt poc, bé en l’últim Ple, han aprovat el Pla Local d’Adolescència i 

Joventut, on hi ha hagut un procés participatiu, on hi han participat ells com agents 

polítics, on hi ha participat la part tècnica i tots els agents educatius que entraven en el 

Ple. I dins hi ha un projecte d’oci nocturn que ja parteix d’una diagnosi i d’una feina feta 

i que avança en una línia que ha de ser coherent. I en aquest sentit, per exemple, ara 

comencen a treballar amb la Diputació per tal de fer un protocol d’actuació dins d’Alella 

que és la seva prioritat ara, per exemple. En tema de transport en Festa Major i en Cap de 

Setmana Jove, sí que hi ha transport que connecta Alella, Masnou i Teià, però no 

consideren que sigui una prioritat ara mateix abordar aquest tema. Bàsicament és un 

tema que és complex, que necessita un debat de fons real, i que és una proposta que 

estèticament és atractiva però que és molt complexa i necessita un estudi molt més 

profund que no això. 

 

La regidora Sra. Fernández manifesta que ella li respondrà des de l’àrea de Mobilitat i li 

indicarà una mica els treballs que s’estan fent. Aquest Ajuntament, molt per sobre de la 

mitja d’ajuntaments de les seves dimensions, està suportant una despesa de 265.000 
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euros l’any en transport per organitzar les urbanitzacions, per poder accedir a l’estació 

del tren. És un import que li ben assegura, que ella que assisteix normalment a les 

reunions de mobilitat, està molt sobre. Per tant, estan fent ja un gran esforç en 

transport. Hi podrien afegir els 16.000 euros que destinen al taxi de demanda que ha 

anat evolucionant i que la tendència és de que pugui incrementar-se. L’altra prioritat que 

té l’àrea, que s’està treballant i que no és fàcil perquè hi intervenen altres ens que no són 

estrictament d’Alella, és intentar aconseguir el trasllat dels seus ciutadans a les 

necessitats que tenen de visites a Can Ruti. L’itinerari d’Alella a Can Ruti amb vehicle 

privat són de 12 a 14 minuts. A data d’avui, quan un ciutadà d’Alella vol anar en 

transport públic fins a Can Ruti, ha d’agafar l’autobús llançadora o d’urbanitzacions i 

baixar fins a l’estació de Masnou, de Masnou ha de baixar a Badalona i a Badalona ha 

d’enllaçar amb un altre autobús que el puja fins a Can Ruti. Pot invertir entre una hora i 

una hora i quart. També hi ha la problemàtica, que tots coneixen, de que allà a Can Ruti 

hi ha dificultats d’estacionament. Tant és així que moltes persones quan han d’anar fins a 

Can Ruti, si tenen la possibilitat de que els acompanyi algú doncs s’estalvien la mitja 

hora o tres quarts de donar voltes buscant aparcament. Per tant, aquest és un objectiu 

prioritari per ells, de poder organitzar una sèrie d’expedicions amb vehicles des d’aquí a 

Alella fins a Can Ruti, i és clar, el problema és el recuperar el passatge cap aquí, que és el 

que estan treballant. Entenen que aquesta ha de ser una prioritat per ells. Per tant, dins 

del que s’està treballant des de l’àrea difícilment té cabuda plantejar-se ara, desviar la 

seva atenció i els seus esforços, a impulsar un transport que s’hauran d’analitzar molts 

factors i que prioritàriament s’han de respectar doncs el Pla que s’acaba d’aprovar. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que celebra que ells estiguin treballant en aquest 

moment en Can Ruti. No sap si la regidora Sra. Fernández era regidora de Mobilitat en el 

mandat anterior, no n’està segura, o en el mandat en el qual ells van presentar una 

moció per millorar el transport públic, la freqüència del bus directa a Barcelona, en el seu 

moment, que és l’únic transport que lligui punt a punt. I en aquell moment el regidor del 

PP va ser el que va proposar una connectivitat amb Can Ruti de forma ordinària. Per tant, 

això estan parlant de tres, quatre o cinc anys, no ho sap exactament. En el moment que 
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ells havien plantejat en una moció un increment dels autobusos directes, que en aquell 

moment no sap si tenien cinc o sis expedicions diàries a Barcelona, ells van considerar, 

primer que no tenien competències per treballar amb el tema del transport 

intermunicipal, i després que a part de no tenir competències no era ben bé una 

necessitat clara. Ells els van proposar que fessin una enquesta, que preguntessin a la 

gent que és el que necessitaven quan a transport, que és el mateix que estan demanant 

ara, que ells preguntin quina necessitat, que facin un estudi sobre el tema. El fet és que 

quan la Generalitat s’ha posat les piles i ha aconseguit millorar el transport 

intermunicipal i ha ampliat la flota d’autobusos no d’Alella, d’Alella i de molts altres 

municipis, el fet de tenir una bona oferta ha generat un increment de demanda 

espectacular. Si li diuen que 260.000 euros ja és una gran partida, ella no dirà que no, el 

pressupost és de 14 milions el que tenen aprovat aquest any, i si fa falta aquesta 

connexió entre urbanitzacions és perquè tenen la morfologia territorial que tenen. Han 

de donar una resposta específica i altres municipis que tenen un altre tipus de densitat i 

un altre tipus de morfologia no necessiten probablement una atenció com la que ells 

necessiten. L’Ajuntament està per això, per modular en funció de la tipologia del seu 

territori, del seu municipi, dels interessos dels seus veïns, les seves polítiques. Aleshores, 

quan els interessa no tenen competències, si els interessa sí que les tenen. I quan 

plantegen i rebaixen les seves expectatives amb una moció, i en compte de proposar 

mesures específiques com havien fet en el primer text que van presentar, obren el ventall 

perquè ho treballin conjuntament, perquè ho analitzin, perquè es posi en marxa una 

estructura d’obtenció de dades reals, no del que s’imagina que es vol. Si ella li preguntés 

a la Sra. Alfaro quants joves surten d’Alella el cap de setmana cap a Masnou, tindrà una 

xifra aproximada? En té alguna idea de quants baixen caminant l’estació i de quants 

pugen a les 6 de la matinada? Quants han estat agredits a Masnou? Tenen un sistema 

segur? A la regidora Sra. Alfaro li pot agradar més o menys que vagin de discoteca, pot 

ser o no, però és una realitat. L’entomen o en prescindeixen? Ja li ha contestat. Ho fa fet 

en termes més elegants que a la Informativa, la qual cosa li agraeix, però francament 

acaba concloent que aquesta no és la prioritat. Està segura de que veuran mesures i de 

que veuran coses que ells proposaran fruit d’aquest pla que han consumat pràcticament 
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tres quartes parts del mandat. És a dir, que o van una miqueta ràpid a l’hora de posar 

polítiques i coses en marxa o se’ls passarà. No esperaven que ells els donessin 

l’aprovació, tot i que han intentat fer un bon canvi o han intentat fer un canvi. I ha de 

reconèixer, en aquest sentit, que el PDeCAT hi va contribuir a intentar buscar una manera 

d’entrar amb aquesta línia de treball, però al final el tema és no aprovar cap proposta ni 

cap moció que faci Gent d’Alella, no sigui dit. 

 

La regidora Sra. Fernández manifesta que per al·lusions li voldria contestar. Li voldria 

recordar a la regidora Sra. Marzo que si fan memòria l’han de fer amb tota la seva 

totalitat. Efectivament hi va haver aquesta proposta, i el que es proposava és que 

l’autobús que anava a Barcelona es desviés a la sortida de President Companys, fes una 

parada allà, desencotxés els ciutadans que havien agafat l’autobús a Alella, i allà 

esperessin l’autobús que va fins a Can Ruti. Aquesta va ser la proposta. Evidentment no 

era una proposta factible perquè l’usuari d’Alella a Barcelona el que vol és arribar a 

Barcelona amb el mínim temps possible. I cada cop que hi ha alguna proposta d’algú que 

pretén que el transport faci segons quines desviacions es desestima perquè el repte és 

arribar al trajecte d’Alella a Barcelona el més aviat possible. Tant és així que ells també 

estan treballant en que es pugui perllongar el carril bus fins aquí al peatge d’Alella. De 

manera que si fos possible que l’autobus d’Alella ja encarrilés per un carril bus fins a 

Glòries encara guanyarien i anirien més ràpid. Per tant, quan es fa referència als històrics 

s’ha d’explicar realment quines van ser les propostes perquè  era una proposta que no era 

viable en quan si ha fet aquest itinerari veu la cua que s’origina a la sortida de 

l’autopista i després aquell autobús s’havia de tornar a incorporar. No era factible.  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que el govern o els representants, amb alguna excepció, 

no són uns usuaris del transport públic a Barcelona com per donar tantíssimes lliçons. 

 

El Sr. alcalde manifesta que primer de tot no li ha donat la paraula a la regidora Sra. 

Marzo. 
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La regidora Sra. Marzo manifesta que té raó. 

 

El Sr. alcalde manifesta que si vol intervenir ho demani. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que fantàstic que hi hagi un carril VAO també era una 

qüestió que ha sortit de forma reiterada, però les aglomeracions no es fan des d’Alella, 

les aglomeracions es fan una mica abans de Badalona. Ho diu perquè potser si el carril 

VAO va de Glòries a Badalona ja arriben. I sí, és veritat que el regidor del PP estava 

plantejant que el bus directe passés per Badalona. A veure la flor no fa estiu. Ella el que 

li ha reconegut és que és una necessitat cobrir el punt d’Alella a Badalona, i tant de bo 

es pugui treballar. És més, alguna vegada, des d’algunes persones del seu grup, de Gent 

d’Alella, en els debats que fan internament, sempre han dit perquè no hi ha un bus que 

faci el recorregut Mataró – Barcelona per l’autopista i que pugui fer parades a tots els 

pobles. I aquest poble sí que potser tindria sentit que arribés a Can Ruti. O sigui, un 

autobús Mataró autopista B-30 a Barcelona, descongestionaria molt. 

 

La regidora Sra. Alfaro manifesta que primer de tot el tema de fer enquestes no garanteix 

que hi hagi participació de qualitat. Que moltes vegades relacionen el tema de fer una 

enquesta amb participació i la participació és molt més. Després, a ella si van a 

discoteques o no, ni li agrada ni li deixa d’agradar. Ella no fa polítiques per interès 

personal i creu que és com s’ha de procedir. Ella fa polítiques a partir d’una diagnosi, 

d’una feina feta, que la tenen feta. I que justament tot aquest últim any han estat 

treballant en un pla que no ha de correspondre al mandat, no té per què, justament per 

això es busca el consens general perquè més enllà del mandat que hi hagi pugui 

continuar aquest Pla. I és per on s’ha tirat. Per altra banda, si l’interessa tant el benestar 

i cap a on va tota aquesta gent, també li hauria d’interessar els locals on està intentant 

vincular. És a dir, l’altre dia a Comissió Informativa comentava que era un bus per portar 

gent d’Alella a Mataró, en concret a un establiment. Doncs aquest exemple, d’aquest 

establiment en concret, per exemple, les noies fins la una de la nit entren gratuïtament. 

Els interessa fomentar aquest oci nocturn? Ho pregunta. Hi ha molts tipus d’oci nocturn i 
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ells han de mirar pel conjunt de joves alellencs, no han de mirar només per un sector 

concret. I en aquesta línia és per on treballen. I treballen de manera comunitària perquè 

és com els interessa. Els interessa treballar amb famílies. Si tenen famílies que estan 

preocupades per aquest tema els les poden redirigir perfectament. Estan oberts a parlar 

amb elles. Volen parlar amb elles. Justament la feina que comencen ara amb Diputació va 

en aquesta línia, en treballar comunitàriament un protocol d’actuació per les nits d’oci 

nocturn aquí a Alella. La feina està feta i s’està fent, no hi ha més. Ara aprovar això seria 

aprovar un bolet. No té cap mena de lògica aprovar això quan acaben d’aprovar un Pla 

Local d’Adolescència i Joventut on ja preveu actuacions a nivell d’oci nocturn i d’on ja 

parteixen d’una diagnosi i d’on ja parteixen amb unes línies. És a dir, tenen un objectiu. 

Què necessiten més?  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que com ha sortit el tema del bolet només comentar que 

les polítiques en les que la regidora Sra. Alfaro diu que porten tant de temps treballant i 

amb tanta experiència i tal, el que els està donant és un model d’oci nocturn de 

“botellón”. I no ho diu ella. Ho diuen tots els veïns que viuen al voltant d’una sèrie 

d’àrees i de zones. Possiblement per generació, però si la regidora Sra. Alfaro no és capaç 

de trobar unes quantes famílies a Alella molestes per l’ambient que en alguns moments es 

crea en el poble d’Alella per una banda, per com es queden els carrers per una altra 

banda, i si d’altra banda no entomes la contradicció de que fa falta transport quan 

organitzes unes festes específiques des de govern i aleshores sí fa falta transport, i quan 

són els propis joves els que trien aleshores ja no cal transport, doncs que la perdoni però 

aleshores ja no entén quins són els interessos ara sí i ara no. 

 

El regidor Sr. Garcia-Ossorio manifesta que la veritat és que ells des del Partit Demòcrata 

havien vist aquesta moció com una oportunitat de cara a propiciar millores en el seus 

ciutadans. Per tant, ells de moment el que faran és abstreure’s d’aquest debat que no era 

per on ells es dirigien. De fet, la primera moció que va presentar el grup municipal de 

Gent d’Alella era molt dirigit al tema oci nocturn i joventut, i ells han intentat aportar 

que anaven més enllà i que és un tema de mobilitat i de com poden gestionar les nits en 
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les quals que hi hagi transport públic. No només per dirigir-se a Mataró sinó intentant fer 

vinculacions de manera que la gent pugui prescindir del vehicle privat per utilitzar el 

transport públic. Amb aquesta proposta entra el fet de criticar al govern? No. Entra 

criticar si es gasta poc o es gasta molt? Tampoc. Si a més a més tota la gent que viuen 

aquí veuen com s’ha anat evolucionant amb el transport públic en el poble d’Alella, 

evidentment s’ha anat evolucionant molt favorablement, i molt probablement molt més 

lentament del que tots voldrien però les circumstàncies són les que són. Ells, el que estan 

intentant, aprofitant aquesta moció, és que veient que hi ha una oportunitat, comprovar 

comentaris que poden fer els seus companys, de veure en quina disposició de col·laborar, 

de quina disposició poden millorar aquest transport públic, de quina disposició poden 

col·laborar amb altres municipis Masnou – Teià, com s’està col·laborant amb altres 

àmbits, per tal que sinó d’una manera contínua sí d’una manera intermitent puguin 

disposar d’aquesta possibilitat. Simplement era això. I, per tant, ells des del Partit 

Demòcrata s’abstrauen d’aquest debat que estan tenint ells perquè la idea va dirigida cap 

a un altre cantó. Que la moció al govern no és la que agradaria que es plantegés, doncs 

que en plantegin una amb la línia que el Partit Demòcrata intenta conjuntament per 

buscar aquesta solució. Si ells tenen voluntat ell pensa que arribarien a una entesa. Però 

pensa que el debat que s’està tenint és un debat entén que estèril.  

 

El regidor Sr. Font manifesta que s’estan barrejant molts temes. Primer de tot, i com bé 

ha dit l’Anna, en el Ple anterior van aprovar un Pla de Joventut. Un Pla de Joventut fet 

per uns tècnics molt competents i molt professionals fruit d’una tasca molt important. I, 

per tant, ells quan van validar en l’anterior Ple aquest Pla els el creuen, se’l fan seu. I, 

per tant, creuen que és un model de Pla de Joventut que també i especialment tracta el 

tema de l’oci nocturn. Per tant, no només li han de donar confiança sinó que l’han de fer 

efectiu i desenvolupar-lo i permetre que aquest Pla funcioni i tiri endavant. Per tant, fer 

una proposta d’oci nocturn de connexió amb autobús plantejada absolutament d’acord 

amb el concepte bolet. És la seva opinió. El Pla el que preveu és un treball molt més 

profund, molt més de llarg recorregut, sobre quin model d’oci nocturn volen, i no és el 

que vulguin ells, però que es pot plantejar per aquest municipi. Dit això, i connectant 
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amb el segon tema, el tema dels “botellons” al municipi està cent per cent convençut 

que des d’aquest govern no s’està intentant potenciar els “botellons” en aquest poble ans 

al contrari. O sigui, primer, no només s’han intentat mesures per posar-hi fre, sinó que és 

un problema comú de tota la comarca i de tota la regió, i, de fet, és un problema 

generacional. I en aquest poble sí que pot dir des de l’oposició i normalment sent molt 

crític amb aquest govern, que el model que s’ha plantejat aquí de mesures i actuacions 

que es realitzen en l’oci nocturn són model i mirall per molts altres municipis que estan 

aprenent precisament del seu municipi. I dit això, no només això, sinó que tenen la sort, 

i aquí també s’ha de posar en valor la tasca de contractació, però tenen la sort de 

comptar amb un dels tècnics especialistes en oci nocturn i drogues que ell creu que és la 

referència a Catalunya, i està treballant per aquest Ajuntament com a tècnic de joventut. 

Per tant, es fa una tasca molt bona, tenen uns professionals excel·lents i el que hi hagi 

problemes de “botellón”, sí hi són, i que hi ha veïns que es queixen, sí es queixen. 

També es queixaran pel simple fet de que existeixin joves, perquè això ja és un problema 

en si. L’existència dels joves en aquest poble que cada vegada més sembla un “sun 

village” molesta. Però dit això, ni des d’aquest govern, ni des d’aquest Ajuntament, s’està 

potenciant el “botellón”. Existeix, és un problema real, i s’afronta amb mesures moltes 

d’elles diverses, una a llarg termini i d’altres a curt termini, però s’afronta de moltes 

maneres. I creu que és molt còmode acusar de que s’està afavorint el “botellón”. No 

s’està afavorint el “botellón” en cap cas. No vol obrir debat perquè no hi és. Es realitzen 

actuacions i s’està fent el que s’ha de fer. I dit això, sí que no li ha agradat la resposta 

que ha donat l’Ana Fernández respecte les prioritats en el transport que són temes 

absolutament diferents. Està molt bé que es gestioni la gent que ha d’anar a Can Ruti, és 

un tema a. Tema b, o sigui no és el fet de que les prioritats de la gent gran hagi 

d’impedir que es puguin afrontar actuacions de mobilitat per a la gent jove. Són 

col·lectius diferents, són problemàtiques diferents i s’han d’afrontar de manera diferent. 

No perquè hi hagi una prioritat o un problema per la gent gran amb la seva mobilitat han 

de deixar d’actuar amb la gent jove. Per tant, no creu que aquest sigui l’impediment. El 

problema, en tot cas, és respecte quina política de joventut i mobilitat apliquen. No 

perquè hagin de gestionar Can Ruti, no vol dir que no es pugui oferir un altre tipus de 
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transport. Creu que si no s’oferís cap altra tipus de transport és perquè les inversions, és 

perquè el model d’oci que han de potenciar ha d’anar a llarg termini a donar solucions. 

No era una crítica estricta. Si han de prioritzar, òbviament, la gent gran del poble té més 

problemes de salut, i, per tant, sempre quedarà en segon terme els problemes de la 

joventut que precisament cada vegada, com en altres temes, com el d’habitatge que ara 

no treuran, que són uns altres. Precisament tenen pocs joves i els pocs que tenen han 

d’intentar permetre’ls viure íntegrament i amb realització en aquest municipi. Tanca aquí 

i en això manifestar el seu total suport al Pla de Joventut, que han de tirar endavant i 

que segueixi, i celebrar de nou la qualitat tècnica que tenen en l’equip de Joventut. 

 

La regidora Sra. Mans manifesta que fer el seu petit apunt perquè creu que s’han dit 

moltes coses i el debat al final ha acabat expandint-se amb diferents temes, i el que els 

porta aquí justament aquesta moció que parla d’oci nocturn de joves concretament. I que 

en el seu moment, quan els en va parlar, sí pensen que és una cosa important a analitzar 

perquè l’oci és molt divers amb la gent jove perquè cadascú s’ho passa bé de diferents 

maneres. I el fet d’anar de discoteques és un oci que existeix dins el jovent d’Alella, com 

n’existeixen d’altres. Sí que pensen, i estaria bé poder analitzar-ho de forma més 

profunda, per si cal fer alguna cosa o no. Això s’ha d’analitzar, però no pas a través 

d’aquesta moció. El que sí entén i li ha agradat que aquest govern prioritzi el transport 

per temes de salut que passa per davant que per temes d’oci. Però el tema d’oci hi és, 

existeix, és una realitat entre els joves. Que, evidentment, és un perill que agafin cotxe, 

que agafin moto, beguts, etcètera. Hi ha  un tema de conscienciació al darrera que s’ha 

de treballar, per això també està aquest Pla d’Adolescència i Joventut. Però sí que és un 

tema, el tema de l’oci nocturn i del seu transport que s’ha d’abordar d’una forma més 

profunda i analitzant-ho des de diferents besants. Ells no hi votaran a favor.  

 

La regidora Sra. Fernández manifesta que només volia fer un aclariment. El fet d’haver 

introduït la qüestió del transport, és des del punt de vista de que quan es presenta 

aquesta moció, és clar, es parla del cost de llogar un autobús d’anada i tornada Alella a 

Mataró, estudiar ampliar l’oferta actual del servei de taxi subvencionant, i és el que ha 



28 

 

fet que ella hagi introduït una reflexió en veu alta del que ja hi estan destinant i de que 

si han de fer un esforç econòmic, ara com ara, la prioritat era aquesta. En cap cas, 

tampoc es tracta d’un transport per a gent gran. Si ho ha dit no és aquesta la voluntat. 

Senzillament d’usuaris que necessiten desplaçar-se al seu centre sanitari de referència i 

que estan estudiant la possibilitat de millorar aquesta connectivitat i donar aquestes 

facilitats. Però entén que són plantejaments diferents. Vol dir que la seva introducció ha 

sigut arrel d’estudiar les opcions de cost de llogar un autobús d’anada i tornada o bé taxi 

subvencionat. Ha volgut posar de relleu que ja està fent l’esforç econòmic. Una altra 

qüestió és que s’estudiï el trasllat dels joves a Mataró, o potser perquè no a Badalona, o 

potser a altres punts. Però el motiu d’aquesta introducció que ha anat a banda ha sigut 

per aquesta qüestió, perquè ja hi estan destinant molts recursos, estan treballant i 

possiblement això també acabi tenint un cost, i, per tant, entén que estava per davant 

que el llogar un autobús d’anada i tornada o els taxis subvencionats.  

 

El Sr. alcalde manifesta que vol donar una informació i fer dues reflexions. Respecte de 

les expedicions que hi ha a Barcelona, que la regidora Sra. Marzo plantejava que si n’hi 

havia 5 o 6, i que si ara hi havia hagut la darrera millora. L’any 2003 hi havia 9 

expedicions que connectaven amb Barcelona; l’any 2004, si no li falla la memòria, o el 

2005, aquest Ajuntament va decidir finançar un increment d’expedicions amb la 

connectivitat a Barcelona, i això ho van estar fent durant 4 o 5 anys, que van passar de 9 

a 13 expedicions fins que la Generalitat va assumir aquest increment des desplaçaments. 

I durant anys es va estar treballant i amb converses amb la Generalitat perquè poguessin 

ampliar aquest servei de connectivitat directa amb Barcelona, que va passar de 13 a 21, 

ara deu fer vora 2 anys, més o menys, i en caps de setmana de 9, si no s’equivoca, a 15. 

Aquesta és l’oferta de connexió. Respecte de la proposta, ell simplement dues reflexions. 

En el seu moment quan es va estar debatent el Pla d’Actuació Municipal, que va tenir un 

procés de participació ciutadana, que va tenir un procés de participació dels diferents 

grups municipals, aquí es van posar per part del govern tres prioritat o tres propostes per 

a dur a terme respecte la mobilitat en el transport públic, que van ser: potenciar el servei 

de taxi a demanda, millorar la connectivitat del transport públic amb Barcelona, 
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increments de freqüències d’expedicions, i treballar d’acord amb la Generalitat en la 

millora de la connectivitat en el transport públic amb els centres sanitaris de referència. 

I aquestes són les tres prioritats que respecte del transport públic es va fixar al seu PAM. 

En aquell moment no hi va haver ningú, cap dels grups municipals, que posés damunt la 

taula aquesta voluntat de portar una proposta de transport públic respecte de l’oci 

nocturn. També en el moment de l’elaboració del Pla Local d’Adolescència i Joventut, que 

ha tingut un període llarg d’elaboració on se’ls va convidar a participar i a aportar, 

respecte les polítiques d’adolescència i joventut que aquest Ajuntament hagi de 

desenvolupar en aquests 4 anys, i això és més recent, ells no van fer cap proposta en 

aquesta línia. Si l’haguessin fet, segurament s’hauria valorat el fet de poder-la introduir o 

no. I és més, tenen una proposta d’oci nocturn aquests plans i tot just fa 4 setmanes la 

regidora Sra. Marzo, a banda que això s’aprovés per unanimitat, elogiava de manera 

desmesurada i segurament correcta i proporcional l’acció i el lideratge de la regidora 

d’Adolescència i Joventut. I aquí hi va haver dues finestres en planificació estratègica, 

on aquest tema si hagués estat doncs d’una necessitat imperiosa, ells mateixos ho podien 

haver plantejat. Que un mes després, tres setmanes després d’haver aprovat aquest Pla 

Local d’Adolescència i Joventut, es despengi amb aquesta resposta que el portaveu del 

PDeCAT ha intentat ajustar perquè pogués anar mica més enllà del que era adolescència i 

joventut, doncs la pot qualificar d’una altra manera que d’oportunista o populista. Però 

en qualsevol cas la seva funció també és la de proposar i la del govern, que en d’altres 

ocasions a les seves propostes, ha fet esforços que creuen importants per tal d’intentar 

transaccionar algunes de les seves propostes, moltes de les quals ella mateixa no ha 

acceptat la transacció i d’això no fa tant, en la última moció. Doncs aquesta vegada 

aquest govern li votarà una altra vegada en contra, però aquesta vegada no haurà fet 

l’esforç de transacció amb la regidora Sra. Marzo, perquè consideren que és extemporània 

la moció.  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que sí, que efectivament en el PAM, pensa que ells van 

fer unes vint propostes i escaig, i és veritat que aquesta no ho era. D’aquestes vint i 

escaig ells en van incorporar unes quantes que ara no recorda si deu, o vuit, o sis, potser 
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tres, potser dos, alguna. És cert que en el Pla Local de Joventut, com en el Pla d’Equitat, 

van fer algunes propostes i cap de les quals era aquesta, però també han arribat a 

determinar que estaven fent una proposta sobre la mobilitat. I en aquest sentit, sí que és 

totalment pertinent la intervenció que ha fet la regidora de Mobilitat perquè sí que 

estaven parlant efectivament de mobilitat i res més que de mobilitat. Creu que l’oferta de 

connexió que tenen ara, és molt millor. Entén que la Generalitat s’ha posat les piles amb 

el tema del transport públic i que els ha donat la raó, quan hi ha una bona oferta 

s’incrementa la demanda. I els autobusos estan més plens que mai. N’hi ha molts més i 

estan més plens que mai. Sobre el tema de Can Ruti, i que podria ser també una opció de 

cara el tema de Mataró o el tema, ja no dirà jove, sinó de gent que vol tenir un transport 

segur sense fer servir transport privat, i, per tant, si volen potenciar també polítiques de 

transport col·lectiu, no costa res fer una prova pilot i veure si hi hauria joves que 

podrien compartir taxi, no joves, joves i no tan joves, i si hi hauria gent que podria 

omplir o no un petit autobús. Per a la seva informació li dirà, perquè potser pel que sigui 

no en té constància, però hi ha famílies d’aquest poble que organitzen lloguers 

d’autobusos per transportar de forma segura quan fan una festa jove o una festa tal, als 

seus fills i amics, a Mataró, a Masnou, on sigui. Per tant, demanda n’hi deu haver. Si ells 

insisteixen en que no cal doncs no cal, ja ha quedat del tot clar. 

 

La regidora Sra. Alfaro manifesta que dir que fomenten el “botellon” és no entendre per 

res les polítiques que estan fent a nivell de prevenció i sensibilització en oci nocturn. I 

menys quan tenen el vistiplau i la felicitació per part del referent que porten oci nocturn 

a la Subdirecció General de Drogodependències, per tant, alguna cosa deu estar fallant 

aquí i no creu que sigui ell. Per deixar-ho ben clar perquè l’afirmació és un mica 

tendenciosa si més no.  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que a ella li agradaria escoltar l’afirmació que ha fet 

perquè no ha dit que ells siguin els que proposen això. El que diu és que ells faran unes 

polítiques de joventut estupendes, però hi ha una realitat que és la que és. Ella no ha dit 

que ells siguin conseqüència o siguin l’origen d’aquest “botellón”. No ha dit això en cap 
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moment. Ha dit que ells fan unes polítiques de joventut que són les seves i que estan 

molt bé, i ha dit que d’altra banda hi ha famílies que es queixen de com es desenvolupa 

l’oci nocturn en aquest poble. És molt diferent. 

 

La regidora Sra. Alfaro manifesta que justament perquè hi ha famílies que es queixen i 

justament perquè saben que han d’intervenir en aquest tema, plantegen polítiques ben 

fetes amb un sentit i no perquè ara els sembla que han de posar un transport i vinga 

anem cap aquí. Llavors el Pla no té cap mena de sentit. És una planificació de polítiques 

i aquestes planificacions estan fetes en base a unes demandes, a unes necessitats que es 

detecten tècnicament i que es treballen al llarg de molt de temps. Per tant, ara presentar 

aquesta moció és que bàsicament és no entendre el que estan fent des de la regidoria 

d’Adolescència i Joventut a nivell de polítiques d’oci nocturn i a nivell de polítiques 

juvenils i de polítiques en general. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que és una moció de mobilitat. 

 

La regidora Sra. Alfaro manifesta que és de mobilitat i quan no ens interessa és una 

moció de salut. 

   

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la moció. Hi voten a favor els regidors Sra. 

Marzo i Srs. Bardés i Garcia-Ossorio; hi voten en contra el Sr. alcalde, els tinents d’alcalde 

Sres. Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Alfaro, Fernández, Mans i Ribalaiga i 

Sr. Font. En conseqüència no s’aprova la moció. 

 

 

PRECS I PREGUNTES 

 

A) La regidora Sra. Nonell procedeix a llegir un escrit, el qual literalment diu:  
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“Bona tarda a tothom i dono les gràcies al públic que avui ens acompanya. 

 

M'adreço a tots vostès perquè els vull anunciar que és la meva intenció jubilar-me, el 

mes que ve , quan faci els 65 anys i deixar de ser regidora d'aquest ajuntament. 

 

M'acomiado avui perquè és el meu últim ple i m'agradaria adreçar unes paraules. 

 

Vaig venir a viure a Alella el 1994. 

El 2003 el govern d'ERC- La Garnatxa va convocar les reunions de barri, i vaig assistir a 

la de Can Sors, que era la que em corresponia. Allà vaig conèixer a l'alcalde i regidors. 

El 2007 l'Andreu Francisco em va proposar de formar part de les llistes amb la 

candidatura d'Erc-Sumem per Alella i vaig acceptar, així va ser també el 2011 i el 

2015. 

 

Durant més de 10 anys, quasi 11, he format part del govern municipal d'Alella i ha 

sigut un càrrec que m'ha comportat tenir una feina engrescadora, de molta 

responsabilitat, que fa molt de respecte i que és molt intensa. 

 

Ser regidora és treballar d'una manera molt propera per als ciutadans i les ciutadanes, 

molt més que quan vaig exercir al càrrec de Diputada al Parlament de Catalunya, allà 

vaig fer molt kms, el territori era ampli, amb tota la seva problemàtica, però la 

proximitat amb la ciutadania l'he exercida molt més plenament aquí a Alella. 

 

La dedicació de regidora m'ha reportat molta satisfacció, molta motivació, però també 

neguit i patiment (soc patidora de mena). Conèixer amb molta més profunditat el 

teixit social, tenir el contacte de la gent, atendre'ls en tot allò que es pot, i no poder-

ho fer en allò que no és possible o que creiem que no és possible és un aprenentatge 

que et fa madurar, i et fa replantejar moltes coses. 

 

En el primer mandat vaig tenir les responsabilitats de Promoció Econòmica i Turisme. 
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Poder reengegar una Associació de comerciants, professionals i emprenedors a Alella i 

poder dur a terme la implantació del Pla Estratègic de Turisme fent que es visualitzés 

Alella com la capital del vi de la DO Alella que som, em va il·lusionar molt. 

 

A partir del 2011 a més de Promoció Turística, que vaig portar de manera discontínua, 

he sigut i encara sóc, Regidora d'Administració, d'Innovació, de Transparència i de 

Comunicació, totes són àrees transversals que tenen molta relació amb el personal de 

l'ajuntament. 

 

Col·laborar en aquestes regidories vol dir conèixer la part més interna de la feina de 

l'Ajuntament. D'aquesta part la ciutadania percep principalment l'atenció al públic, 

vàrem inaugurar la OAC, la cara visible de l'ajuntament es va renovar, però hi ha àrees 

que queden plenament lligades al funcionament intern com per exemple l'àrea de 

RRHH que comporta regular i gestionar tota la complexitat de les relacions laborals del 

treballadors i treballadores, i diferents àrees de Secretaria que s'ocupen d'informes 

administratius, tràmits de subvencions i tota una multitud de tasques que en 

depenen. 

 

Vull esmentar també l'àrea de Comunicació que dissenya, i comunica la gestió i 

l'activitat de l'ajuntament. 

 

Tots els departaments de l'ajuntament han hagut d'adaptar-se i ho estan fent encara, 

a les noves eines informàtiques que estan transformant la forma de treballar, una cosa 

que ens passa a tots, i això s'està portant a terme des de la gerència i des de l'àrea 

d'Innovació i així s'està avançant per a la modernització de l'ajuntament i la seva 

millor eficiència. 

 

He estat la regidora responsable de 8 festes de la Verema. Festa que no m'ha deixat 

passat l'agost massa tranquil·la, la potència del «xip» Festa de la Verema no s'elimina 

gaire fàcilment quan vols gaudir d'un dies de vacances. 
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No puc deixar de mencionar als treballadors i treballadores d'altres departaments amb 

els quals hem compatit molt sovint feines i activitats, començant per Serveis 

Municipals, en especial la Brigada, Cultura, Intervenció, Policia Municipal, Medi 

Ambient, Urbanisme,  Esports, Atenció a les persones, Joventut, Equitat, Cooperació, 

Sanitat. 

 

He après molt, i això ha sigut gràcies a la dedicació dels i de les professionals que 

formen part d'aquest gran equip de persones, d'aquest capital humà que és la 

principal riquesa d'aquest ajuntament, i aquest capital us dic que mereix respecte i es 

mereix que sigui cuidat. A tots ells i totes elles moltes gràcies, la feina a vegades és 

complexa, i intensa, no tot té la solució que desitjaríem, però m'ho heu posat fàcil, ha 

sigut fàcil treballar al vostre costat. 

 

Espero haver acomplert la feina, segur que hi ha hagut mancances però el que sí hi ha 

hagut és molta il·lusió i molta bona fe. 

 

Torno una altra vegada enrere i envio una salutació als regidors i a les regidores amb 

qui he compartit govern al llarg d'aquest anys,  l'Àlex Asensio, Jaume Ponsa, Laura 

Aloy, Marta Giralt, Josep Maria Serés, Cristina Xatart, Rosa Rubio i Vicenç Llorca i envio 

una salutació també als regidors i regidores amb qui he compartit consistori Carmen 

Tort, Francesc Reverter, Benjamí Izquierdo, Javier Berzosa, Sergi Freixes, Annerose 

Bloss i un record especial per a l'Albino Gallo. 

   

I a tots i a totes que avui sou en aquest ple, al Secretari, a la Secretària avui, a 

l'Interventor, m'acomiado amb la sensació d'haver estat part d'un gran equip. 

 

Vull acomiadar-me també dels regidors i regidores que formem part de l'actual 

consistori, amb el Grup de Gent d'Alella, la Merzè Marzo, que van començar juntes em 

sembla el 2007, el Josep Bardés, amb el PDEcat, l'Esteve Garcia-Osorio, amb 
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Alternativa per Alella, l'Oriol Font, i una especial abraçada, a la Glòria Mans d'Alella 

Primer que hem compartit feina i bons moments. 

 

Amb l'Anna Alfaro, l’Ana Fernández, en Fede Salas, la Teresa Vilaró, la Laura Ribalaiga, 

no ha estat només feina el que hem compartit, n'hem fet molta, ha estat també 

amistat (que espero que perduri), complicitat i sobretot ganes de fer Alella. 

 

Alcalde, Andreu, 

Gràcies per la confiança que m'has fet durant aquests 3 mandats. Ha sigut un honor 

formar part durant quasi 11 anys de l'equip o equips de govern que portes liderant des 

de l'any 2003. Has posat fites importants per a Alella i has treballat per al nostre 

país, per a la llibertat d'expressió i per a la llibertat dels seus ciutadans i ciutadanes, i 

em sento orgullosa d'haver pogut formar part d'aquest equip tan dignament dirigit. 

Moltes gràcies, Andreu, gràcies a tots i a totes.” 

 

 El Sr. alcalde manifesta que feta la intervenció donaria la paraula als diferents grups  

municipals perquè puguin fer els seus precs i preguntes com creguin oportú i 

pertinent. En qualsevol cas, moltíssimes gràcies Isabel per la teva dedicació en 

aquests anys en el nostre poble. 

 

B) La regidora Sra. Marzo manifesta que només dir-li a la regidora Sra. Nonell que ha 

estat un plaer. Ha estat una sorpresa per ells. Suposa que algú del govern ho sabia 

però no els regidors de Gent d’Alella, però això és una cosa a la que ja estan més o 

menys acostumats. 

 

 La tinent d’alcalde Sra. Nonell manifesta que esperava a comunicar-ho en un Ple. 

 

 La regidora Sra. Marzo manifesta que estupend comunicar-ho en un Ple, només 

faltaria. El que volia era donar-li les gràcies per aquest temps perquè el tracte que 

dispensa sempre a tothom és exquisit i li agreix molt. A més la valora molt com a 
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dona i la valora molt com a política, i la trobarà a faltar. I li vol dir sincerament 

perquè ha estat un plaer, de veritat. Li va preguntar a porta tancada en la Comissió 

Informativa de la setmana passada, però segur que també el públic que els 

acompanya voldrà saber perquè l’obra estrella d’aquest mandat, que és el Casal 

d’Alella, porta un any de retard. La impressió, perquè segurament les dades no ho 

confirmaran, però que hi ha un repunt de robatoris en les últimes setmanes o dies, 

almenys així els arriba per diversos veïns. I els preocupa, a més a més, que 

s’estiguin introduint una tipologia nova que no és només el fur, l’accés a habitatges 

sinó que inclús al carrer el fur dintre d’un cotxe, i ja és més propi de ciutat denses 

que no de municipis de les seves característiques. Una valoració de l’alcalde li 

agrairia molt en aquest sentit. Si senzillament és una impressió o realment els 

robatoris dels últims dies no es corresponen amb un increment. Fer un comentari 

també sobre el cartell indicador de les places d’aparcament disponibles a l’Hort de 

la Rectoria, que, a vegades, no funciona i d’altres vegades directament desinforma 

perquè no es correspon el dígit que surt al cartell lluminós amb les places 

disponibles. Preguntar també sobre si hi ha hagut algun tipus de contacte amb 

veïns, algun tipus de moviment, algun tipus d’acció, en relació al tema que ells 

proposaven en la moció del mes passat, que es va considerar també que no tenia 

cap tipus de sentit i d’interès, i que el govern ja estava fent les passes necessàries. 

Voldrien saber quines passes han estat. Ells van demanar que retiressin la moció 

perquè havien de treballar conjuntament coses concretes i sòlides. Ells no van voler 

retirar la moció però no té coneixement, o almenys a ells no se’ls ha convidat a 

treballar amb res relacionat amb el tema. I finalment vol comentar-los un tema que 

els provoca una enorme frustració i un enorme disgust per no dir paraules una mica 

més grans i té a veure amb el fet que la Federació Catalana de Futbol s’hagi adreçat 

a aquest Ajuntament, ho va fer a principis de febrer, comunicant que Alella havia 

estat triada com a seu, el 2018, de la Nit dels Campions, que és un esdeveniment 

esportiu, una mena d’Óscars als clubs infantil en la categoria lògicament de la 

comarca del Maresme. I és un esdeveniment que es fa anualment, normalment el 

mes de juny. Una de les raons per les quals la Federació va pensar en el poble 
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d’Alella, era per la tasca realitzada pel Futbol Club Alella amb la seva dimensió 

esportiva, però segurament també entenien que a banda de la gestió del club, de la 

projecció dels valors, etcètera, el municipi d’Alella estava promovent l’esport i 

estava alienat amb l’esport de base. En els últims cinc anys el Club Futbol Alella, 

des del seu punt de vista, no només ha deixat enrere una època fosca de gestió 

econòmica, probablement fruit de la nul·la tutela d’aquest Consistori sobre les 

finances de les entitats que subvenciona sinó que, a més a més, s’ha convertit en 

una referència del Maresme. Els costos de l’acte, del muntatge, de seguretat, 

diversos processos anirien a càrrec de la Federació Catalana de Futbol, i, per tant, 

no tindria cap cost per l’Ajuntament. La Federació es va adreçar a l’Ajuntament, el 

Club de Futbol ho va fer a l’alcalde, i la resposta immediata va ser que no era 

possible perquè el poliesportiu té activitats i no es poden parar. Se l’informa que 

l’acte és en un dia laborable, que aquest dia lògicament el triarà l’Ajuntament, i que 

la importància de l’esdeveniment és de tal magnitud, a nivell de prestigi esportiu i 

social, i també a nivell de l’atracció de gent al seu municipi, de projecció en els 

mitjans de comunicació, que el club demana que no s’hi renunciï ràpidament. I, a 

més a més, es constata que hi ha altres municipis a la comarca que estan 

interessats i que volen ser també candidats. Aquests actes han recollit anualment 

entre 400 i 2.000 persones, en funció de la mida del municipi, en funció també de 

l’espai de les poblacions que acullen, que en el cas d’Alella poden ser espais com el 

seu poliesportiu o inclús més petits. Els tècnics i el delegat president de la 

Federació Catalana de Futbol al Maresme van fer saber a la Junta del Club de Futbol 

que el seu poliesportiu tenia unes condicions tan bones o millors que qualsevol 

altres dels espais en els quals ja s’han celebrat aquest tipus d’edicions, com és el 

cas de Cabrils, de Santa Susanna o del mateix Mataró. I davant de la negativa en 

principi sense més de l’alcalde, el club de futbol proposa una reunió d’urgència 

tècnico política, entre l’Ajuntament i el Club de Futbol, abans que la Federació 

Catalana desestimi finalment la situació, per prendre una decisió centrada amb 

dades tècniques, i com a mínim parlada i treballada amb una dimensió més seriosa. 

Dimecres 14 de febrer es va efectuar una reunió en la qual va assistir el president 
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delegat de la Federació del Club del Futbol Maresme, un tècnic esportiu de la 

Federació, el responsable tècnic de l’Ajuntament, president i sotspresident del Club 

Futbol Alella, l’alcalde no hi era i cap membre de l’equip de govern. I a la reunió, 

davant dels bàsics arguments explicitats i excuses del tècnic municipal, la Federació 

va estar a punt d’abandonar la reunió, sembla ser, i no ho va fer per respecte al Club 

de Futbol Alella. La lectura que s’hi fa és una falta de respecte al poble, una falta de 

respecte al seu club de futbol i perquè no d’alguna manera també a les mateixes 

institucions esportives de Catalunya que no han tingut ni tan sola la oportunitat de 

mantenir aquesta reunió. Ells entenen que és una manca de visió sobre la projecció 

esportiva del seu municipi que és molt difícil d’entendre. No saben si hi ha raons 

tècniques o d’un altres tipus, per prendre una decisió que no està sustentada en cap 

reunió de treball ni res, i si és que s’ha pres una decisió massa precipitada o 

arbitrària. Per intentar esbrinar aquest tema es va exigir una nova reunió, i en veure 

que aquesta reunió no s’ha arribat mai a produir, que no hi havia expectativa d’una 

nova reunió formal, ahir la Federació Catalana de Futbol, veient que no hi havia 

resposta de l’Ajuntament, va desestimar la candidatura d’Alella. Entén que l’alcalde 

podrà explicar-los què ha passat amb aquest tema. Ells entenen que és greu i molt 

incoherent amb una teòrica política d’aquest Ajuntament en favor de l’esport de 

base.  

 

 El Sr. alcalde manifesta que començarà per aquest darrer punt perquè sincerament 

amb la proximitat que la regidora Sra. Marzo té amb els responsables directius 

d’aquest club, no sap com pot estar tan mal informada, desinformada o simplement 

sentint-la aquest servidor sinó al·lucina doncs no deixa d’estar fora de si. El Club 

Futbol Alella en cap cas s’ha dirigit a aquesta Alcaldia, en aquesta persona, per 

demanar cap tipus de reunió en els darrers segurament dos mesos. Va ser amb el 

canvi de l’assumpció de la responsabilitat de l’àrea d’Esports que ell mateix els va 

trucar per poder parlar i tenir una asseguda en general. Des d’aleshores a ell, ni el 

president ni cap representant responsable de la Junta Directiva s’ha dirigit a 

aquesta persona, sabent la facilitat de posar-se en contacte amb ell i la proximitat. 
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Ell és coneixedor d’una reunió que se sol·licita al tècnic de l’àrea d’Esports, entén 

que per part del Club, on hi assisteixen representants del Club i representants de la 

Federació. Allà hi ha una conversa. Aquest alcalde mai ha dit que no a aquest 

esdeveniment. El tècnic, després d’aquella reunió, on l’Ajuntament el que fa és 

recollir una informació per saber exactament de què estan parlant. Aquest tècnic 

d’esports tot just la setmana passada o a primers d’aquesta setmana, perquè creu 

que aquesta reunió va ser la setmana passada, les dates exactes no li sabria dir, 

doncs li explica i li planteja la possibilitat de que puguin tenir una xerrada amb el 

Club de Futbol. I ell està aquí. A partir d’aquí aquesta Alcaldia no s’ha negat, no ha 

dit que no a la Federació. El Club de Futbol no s’ha dirigit a aquesta Alcaldia, la 

Federació no s’ha dirigit a aquesta Alcaldia. I li sap molt greu, més enllà de 

l’oportunitat o la capacitat que pogués tenir aquest Ajuntament amb els seus espais 

i equipaments públics per poder celebrar un esdeveniment com aquest. No sap que 

li semblarà, però ja li diu ell que tot això que ha explicat la regidora Sra. Marzo, per 

ell són paraules que possiblement les ha viscut però que no s’ajusten a la realitat. 

Tant el president com altres membres de la Junta tenen el seu telèfon com per 

poder-lo trucar directament o poder trucar a la Cap del Gabinet d’Alcaldia per 

demanar que s’han de veure. I aquest alcalde no s’ha negat mai a rebre cap club i, 

en aquest cas, més enllà d’aquesta recepció d’informació i d’evidentment en el 

tècnic i després requerir una valoració política per poder dir que sí o que no, doncs 

ella ja els expressa tot això. En fi, definitivament ha hagut de ser un desagradable 

malentès, però sincerament no ho entén. Respecte de la moció que la regidora Sra. 

Marzo va portar en el darrer Ple i els moviments o no amb els veïns, aquest alcalde i 

d’altres regidors d’aquest Consistori han estat parlant amb diferents persones per tal 

de rebaixar una tensió, una situació que es viu al carrer, arrel de l’existència de 

quatre presos polítics en el seu país i de la necessitat i de la voluntat d’una part de 

la ciutadania d’expressar la seva contrarietat o la seva indignació respecte d’aquesta 

situació. Per una altra banda, hi ha altres ciutadans que expressen o externalitzen 

lliurament silenciant la llibertat d’expressió dels altres. És una situació que no és 

gens agradable. És una situació que no és exclusiva d’Alella. Com li deia, aquest 
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alcalde i alguns regidors i regidores d’Alella, han estat parlant amb veïns del seu 

poble per tal de poder rebaixar aquesta tensió al carrer. Aquesta tensió es va 

rebaixar durant unes setmanes. Ara porten uns dies on ha tornat a pujar i el que 

haurien de ser tots capaços és de manifestar-se en allò que senten, en allò que 

pensen, que, evidentment, pot ser molt divers o molt dispar, però aquestes 

manifestacions haurien de ser amb respecte a les idees o en els pensaments de les 

altres persones que no poden pensar com un mateix. Per tant, seguiran parlant amb 

tothom, però com deia aquesta solució es resol resolent la situació també anormal 

de l’empresonament de quatre persones, preventivament, per un teòric ús o 

promoció de la violència que no s’ha produït, i, per una altra banda, doncs sent 

capaços de respectar a l’altre. Sent tots capaços de respectar el que pensa l’altre. I 

amb respecte a la diferència i a la diferència de pensament ell creu que se’n 

sortiran. Respecte els repunts o no dels robatoris. Ara recollia la dada que varen 

publicar ara fa una setmana o deu dies respecte dels resultats o de la realitat del 

nombre de robatoris de l’any passat respecte de 2016, on es va produir una reducció 

dels robatoris consumats i de les temptatives que s’havien produït el 2016. 

Continuen havent-hi un nivell de robatoris que evidentment no els agrada. Les 

dades que tenen, com de gener, com de febrer d’aquest any, estan lleugerament per 

sota de les de l’any passat, però això no vol dir que siguin bones. Ahir mateix es va 

produir una reunió de coordinació de les Policies Locals i els Mossos d’Esquadra del 

Baix Maresme, per tractar, entre d’altres, aquesta qüestió que els afecta a tot el 

país, as tot el Baix Maresme, i, evidentment, aquí el Baix Maresme. Manifestar 

també que el funcionament de lectura de matrícules continua donant resultats, creu 

que van ser sis detencions que es van produir en la majoria dels casos gràcies a la 

detecció del sistema lector de matrícules. Tot just abans d’ahir el sistema va 

detectar un vehicle que estava a la base de dades, i aquest vehicle es va recuperar, 

es va portar a la seva caserna, i científica de Mossos d’Esquadra hi va estar 

treballant ahir. I segueixen treballant. Ara fa dues setmanes es va incorporar el 

primer dels agents interins. La setmana que ve s’incorpora el segon, l’1 de març si 

no s’equivoca, dijous vinent. Desgraciadament el tercer candidat no s’acabarà 
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incorporant perquè tot hi haver aconseguit la plaça interina ha acabat optant per 

quedar-se a l’Ajuntament en el que estava del Baix Llobregat. La setmana passada es 

va signar l’adquisició de dos vehicles Toyota Raf4 híbrids per substituir i completar 

les unitats que tenen de la Policia. Passaran de tenir 3 vehicles de Policia logotipats 

i 1 de no logotipat. Tot just aquest mes de març també acabaran d’implantar el nou 

sistema de seguiment de GPS. I, per tant, segueixen treballant, però segueixen 

treballant contra unes persones, i uns grups i unes bandes, que segueixen 

treballant. Van lleugerament millor que l’any passat, però evidentment han de 

continuar treballant per continuar reduint les xifres. Respecte del control de les 

places d’aparcament de l’Hort de la Rectoria, després de les primeres setmanes en 

funcionament, ara deu fer vora 10 dies, si no s’erra, es va produir un error en 

l’aparell que connecta els sensors amb la xarxa, amb l’aparell que rep la informació 

amb la xarxa. En aquests moments, precisament aquest matí, hi ha hagut una 

reunió, i en aquests propers dies serà substituït aquest aparell i el sistema tornarà a 

funcionar, després també d’unes primeres setmanes de calibració d’aquests sensors. 

I com a darrera resposta respecte de les obres de l’espai d’arts escèniques, repetir el 

que li va informar en la darrera Comissió Informativa. Les obres de construcció del 

nou equipament estan pràcticament finalitzades. En aquests moments s’estan en els 

darrers serrells, detalls, tancant constructora i direcció facultativa els números. I, 

per tant, el que és l’obra sí que és tard que amb un endarreriment de la data inicial 

prevista d’aquesta obra d’un any, doncs aquest mes de març creuen que això ja 

estarà finalitzat i l’empresa constructora serà penalitzada econòmicament amb tot 

l’excés de temps que s’han endarrerit i també acabaran sent penalitzats amb 

l’import de la subvenció de la Generalitat que aquest Ajuntament no ingressi 

properament. L’Ajuntament va presentar tota la documentació necessària en el 

Departament de Governació, i en aquests moments estan a l’espera de la resposta 

formal del Departament sobre aquesta subvenció de 712.000 euros, si no li falla la 

memòria. Doncs esperen rebre’n la pràctica totalitat i també allò que no cobrin sigui 

un quatre per cent o sigui un cent per cent, doncs anirà contra els diners que 

l’Ajuntament no ha pagat encara a aquesta constructora. Per una altra banda, el mes 
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juliol de l’any passat, aquest Ajuntament estava a punt d’adjudicar el que era la 

dotació tècnica de la sala principal d’aquest equipament amb l’empresa licitadora 

que havia guanyat el concurs. Se’n van presentar tres, la segona empresa que va ser 

exclosa perquè no presentava tot un seguit de prescripcions que es demanaven en el 

plec doncs va presentar un recurs al Tribunal de Contractació de la Generalitat, un 

tribunal que no és jurídic sinó que és un tribunal administratiu, que els va donar 

tres dies per facilitar-li tota la documentació en aquest tribunal i que tenien quinze 

dies per respondre. I això eren a primers d’agost i la resposta d’aquest tribunal ha 

estat tot just fa deu o quinze dies, on el que ha acabat dient és que se n’han d’anar 

al mes de juliol. En aquests moments, aquesta setmana que ve, que hauria d’haver 

estat aquesta setmana però arrel que el secretari, com es pot comprovar, està de 

baixa, està malalt, és el primer Ple que falla en els quinze anys que ell és alcalde, 

doncs aquesta Mesa que ha de reengegar el procés, doncs es reunirà la setmana que 

ve, per tal de poder tancar aquest tema, poder contractar aquest equipament que 

està quantificat al voltant dels 600.000 euros més o menys, si no li falla molt la 

memòria. Avui per Junta de Govern han adjudicat el paquet de grades retràctils. En 

breu trauran la licitació de les cadires i s’està treballant en un projecte de dotació 

del mobiliari per l’equipament. Amb aquests calendaris, si aquesta licitació que han 

tingut enganxada durant set o vuit mesos, i que ha endarrerit més del compte tota 

la resta de concursos que hi anaven al darrera, si no s’encalla creuen que abans de 

final d’any podran posar en funcionament l’equipament. Si es torna a encallar, que 

intentaran que això no es produeixi, dependran novament de l’agilitat resolutiva en 

aquest cas d’aquest òrgan depenent de la Generalitat. 

 

 La regidora Sra. Marzo manifesta que moltes gràcies. És cert que el Sr. alcalde ho va 

explicar amb tot el detall a la Informativa, però el Ple, en aquesta sessió de control, 

pensa que és bo que els veïns que els acompanyen o que els puguin sentir ho 

sàpiguen. Li agraeix molt les explicacions, i, evidentment, desitja que acabin 

aquestes obres el més aviat possible, que es resolgui el tema de la licitació. I també 

desitja, com no, que l’empresa tingui la capacitat econòmica per afrontar la multa 
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que li correspongui i poder continuar en actiu i amb els seus compromisos. Pel que 

fa a la resta de qüestions, simplement, pel que fa a la moció, tornar insistir en la 

seva disposició a buscar solucions conjuntes i a que els faci participar d’aquestes 

solucions o d’aquests treballs que diu que estan fent. I respecte el tema del Club 

Futbol Alella o l’absència de la Nit dels Campions, vol entendre que el Sr. alcalde no 

era coneixedor d’aquesta decisió. Li preocupa que manifesti amb tant rotunditat 

aquesta divergència de versions. Les versions que té les té, i, evidentment, les té 

pel president de l’entitat, les té pel vicepresident de l’entitat. I ella li preguntaria si 

a més de ser alcalde-president d’aquesta Corporació, regidor de Governació, regidor 

d’Urbanisme, regidor d’Hisenda, regidor de Promoció Econòmica, de Salut, d’Esports, 

se’n deixa alguna? 

 

 El Sr. alcalde manifesta que a partir del 15 de març es deixarà Administració, 

Comunicació i Turisme. 

 

 La regidora Sra. Marzo manifesta que aleshores pregunta si l’alcalde no és 

coneixedor, o sigui la reunió va ser el 14 de febrer concretament, i li pregunta si hi 

ha una acta d’aquesta reunió en la que realment s’exposi la versió que ell explica. I 

pregunta si des d’aquesta reunió de fa quasi 15 dies, o no tant, 8 dies, doncs si el 

Sr. alcalde no ha tingut notícia, i la notícia que té és que hi ha d’haver una nova 

reunió. No ho ha acabat d’entendre. O sigui, la situació és que el Sr. alcalde és 

coneixedor d’aquella reunió ahir? El Sr. alcalde no és coneixedor que la Federació o 

que el Club volien parlar amb ell? El Sr. alcalde diu que té interès en que la 

Federació faci aquesta activitat a Alella i ella ho ha entès malament? 

 

 El Sr. alcalde manifesta que la reunió es produeix dimecres 14, reunió en la que no 

es demana que hi sigui l’alcalde, reunió que no es dirigeix a Alcaldia perquè hi 

sigui, ni la Federació ni el Club, sinó que es demana que hi hagi una reunió 

directament o estrictament amb el tècnic d’esports. Aquesta reunió es produeix el 

dimecres dia 14. Li faltaria a la veritat si li digués que té algun missatge del dia 15 
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o 16. Servidor es reuneix el dimarts 20 i avui és dijous 22. Entén i per la relació 

personal que té tant amb el president com el vicepresident, que de la reunió 

d’aquest dia 14, a la qual ell no va assistir i no sap si hi ha acta o no perquè allà hi 

havia les persones que hi eren. Li han explicat alguna anècdota de com va anar, 

però d’aquella reunió, entén que tant el president com el vicepresident podien haver 

trucat a l’Alcaldia o el podien haver trucat a ell directament amb posteriori, si 

resulta que la decisió la Federació l’havia de prendre en dos dies, i per acabar de 

valorar si aquest esdeveniment era prou interessant que passés a Alella o no. Entén 

que podia haver estat interessant. Però el que sí que va parlar amb el tècnic dimarts 

d’aquesta setmana, i ells el que van plantejar és que ells en aquella reunió eren 

coneixedors tècnicament de les necessitat i de les voluntat concretes que hi havia 

respecte aquest acte. Si va ser el dimecres, han passat vuit dies perquè avui és 

dijous. Ell està encantat de poder-se asseure amb el president, amb el vicepresident, 

amb qui sigui del Club Futbol Alella, amb els responsables de la Federació si la 

decisió que ella diu que és ferma doncs no és ferma, els propers dies, a primers 

d’aquesta setmana que ve, i plantejar i parlar d’aquest esdeveniment a nivell polític 

i no a nivell tècnic. Demà mateix trucaran al president del Club de Futbol per 

intentar aclarir el que calgui i veure si és possible reconduir, acabar de valorar 

políticament aquesta proposta, i donar-li una resposta tant al Club com a la 

Federació. 

 

C) El regidor Sr. Garcia-Ossorio manifesta que primer de tot que li permetin dirigir-se a 

l’Isabel, primer ho farà títol particular. Com alellenc només li pot donar les gràcies 

per tot el servei que ha fet al poble i tots aquests anys de dedicació. Que ell 

personalment ha entès que ho ha fet el millor que ha sabut i, evidentment, pensa 

que aquest esforç es mereix el seu agraïment com alellenc. És clar, n’ha estat 

coneixedor ara. Com a portaveu del Partit Demòcrata també donar-li les gràcies 

perquè sempre des de la discrepància que hagin pogut tenir en com enfocar certs 

temes, com amb les valoracions de la Festa de la Verema, bé amb tot el que han 

hagut de treballar, sempre ha tingut una cara amable en ella, mai ha tingut un no 
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per resposta i sempre li ha donat la oportunitat de poder entaular el debat que 

correspongués a fi i efecte de fer les coses el millor possible. Per tant, des de la 

vessant política i des del Partit Demòcrata a qui representa també donar-li les 

gràcies i desitjar-li que en aquest punt i a part que fa, doncs que aconsegueixi tot 

el que desitja i que tingui un gran camí. I que ells formen part encara d’aquest 

camí, i que el puguin compartir i gaudir tots junts. Per tant, molta sort. D’altra 

banda, en la Comissió Informativa van parlar amb Medi Ambient, amb la Teresa 

Vilaró, de la situació de l’arbrat al passatge de Creu de Pedra, en el qual s’havien 

anat morint alguns arbres, si no està equivocat li sembla que en són 5 o 6, 

aproximadament. I va preguntar que es pensava fer, si hi hauria una reposició d’una 

manera imminent. I quan diu imminent evidentment depenent de que es pugui fer o 

no perquè són éssers vius i, per tant, no es pot fer de qualsevol de les maneres. I 

aquesta era una qüestió per si els podia acreditar perquè entenen, des del seu punt 

de vista, que hi hagués una reposició de l’arbrat en aquesta zona. Tot entenent que 

hi ha altres zones que, efectivament, s’està fent el mateix procediment i que pel 

tema de les voreres concretament com són o com estan fetes o per la manera com 

els arbres acaben trencant les voreres, doncs allà no sigui possible. Però en aquest 

cas, aquesta zona sí que consideren que seria bo i els agradaria saber com s’actuarà. 

D’altra banda, a nivell de seguretat ja l’alcalde els ha clarificat vàries coses d’aquest 

avançament. De fet, el prec estava en el proper Ple doncs d’aquells acords que 

havien aconseguit amb el Partit Demòcrata, tots els que s’havien assolit. Com ha 

comentat la cosa va prou bé i n’estan molt contents i esperen que sigui així. Sí que 

és veritat que hi ha una posició interina de policia que per circumstàncies alienes a 

la voluntat del govern no podrà ser coberta, doncs de quina manera es podrà assolir 

perquè ja no serà en el termini aquest inicial d’aquest primer trimestre. Com es 

podrà assolir aquesta plaça que havien acordat. Per últim, amb la pregunta de Gent 

d’Alella respecte la situació que estan vivint de certa tensió, pensa que és la paraula 

adequada, aquí ells reiteren en que hi va haver una baixada de tensió. Ho diu 

perquè quan l’alcalde parlava de qui hi havia regidors i ell ha estat un dels regidors 

que ha participat en treballar per rebaixar aquesta tensió, però sí que és ben cert 



46 

 

que mentre hi hagi presos polítics la cosa realment és molt complicada. És molt 

difícil poder evitar segons quina mena de manifestacions. Màxim quan hi ha una 

sèrie de manifestacions que ni fan malbé el mobiliari públic, ni deterioren 

absolutament res, sinó que és una reivindicació, que li permetin sota el seu parer, 

sana. Una reivindicació, sota el seu parer també, necessària, mentre el govern  

espanyol mantingui a quatre innocents empresonats i d’una manera que és clar, 

cada cop van rebent notícies i van veient coses de que segons quina mena de 

gentussa que han fet grans bestieses doncs no entren a presó i aquests quatre 

innocents estan en aquesta situació. Per tant, igualment, des del Partit Demòcrata i 

com a regidor continuarà treballant amb tothom, per tal que hi hagi la menor 

conflictivitat possible. Però sí que és veritat que al final és necessari que hi hagi 

una lliure manifestació i una reivindicació per poder treure aquests quatre innocents 

de la presó. 

 

La tinent d’alcalde Sra. Vilaró manifesta que sobre el tema de l’arbrat de Creu de 

Pedra, estan parlant de tot el tros de tram de carrer que voreja el pavelló i fins a 

Creu de Pedra pròpiament. Aquí, efectivament, hi ha uns 5 o 6 arbres com a molt 

que es van morir. Es van tapar els escocells per prevenir que algú s’hi pogués 

entrebancar i fer-se mal. Aquí hi ha dues coses, per una banda hi ha dos tipus 

d’arbres en aquest tram de carrer, hi ha lledoners i hi ha firmianes. I així com els 

lledoners estan ofenosos, macos i bé, les firmianes no han acabat de tirar endavant 

i s’han quedat com esquifits i escanyolits. D’altra banda aquest és un tram de carrer 

que és ample, que és maco, és pla i pot ser un carrer que enllaci molt bé el casc 

urbà amb tota la banda d’Alella de Mar a través del pont de l’autopista. Per tant, és 

un tram que necessita o que és susceptible de millora, sense dubte, però que 

aquesta millora no pot passar només per reposar uns quants arbres que s’han mort 

sinó que prefereixen fer una intervenció una mica més a fons, valorar si s’han de 

canviar aquests arbres que no tiren endavant, si se n’han de posar uns altres, si fer 

un tipus d’escocell, posar-hi algun altre tipus d’element de jardineria. És a dir, 

dignificar una mica aquest passeig que és un passeig que pot quedar molt 
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agradable. Això ara mateix no ho tenen valorat, econòmicament el que pot 

representar, però segur que no serà poc perquè qualsevol intervenció que necessiti 

canviar paviment, etcètera, de seguida són molts diners. El que sí poden fer, que 

han decidit que faran, és al llarg d’aquest any fer la valoració d’aquesta intervenció 

econòmica i mirar si de cara a l’any vinent es podria entomar.  

 

El Sr. alcalde manifesta que respecte de la seva qüestió sobre la posició de l’agent, 

de la posició interina que quedarà lamentablement vacant, doncs poc hi podran fer 

per la via o res hi podran fer per la via del procés selectiu que es va dur a terme 

perquè van quedar en la fase final i van acabar aprovant 5 agents, 2 dels quals ja 

estaven en el cos, 1 de manera interina que va ser la que va quedar primera i l’altre 

per una comissió de serveis. I d’aquests 3 que van passar lamentablement 1, tot i la 

bona gestió de personal que va fer el cap de Policia i després de reunir-se amb ell 

va aconseguir que canviés el seu criteri i digués que es quedaria, però finalment 

suposa que després d’una conversa amb el seu Ajuntament, on l’Ajuntament on ja 

estava treballant com a policia interí, i possiblement per algunes promeses de difícil 

capacitat de compliment que li van fer, doncs va acabar optant per quedar-se allà. 

El que sí que ja fa uns quants dies, que s’està fent per part del responsable del cos 

de Policia és donar veus, i és més la setmana passada va tenir una reunió amb un 

agent que està treballant amb un dels cossos de la Policia d’aquí del Baix Maresme, 

perquè vingués en Comissió de Serveis, doncs finalment no va poder ser fructífera. 

És a dir, estan treballant ja des de fa dies, per tal de poder cobrir aquesta plaça a 

través de la incorporació d’un agent que ja estigui en actiu en algun altre Policia 

Local.  

 

D) La regidora Sra. Mans manifesta que primer de tot la notícia sorpresa d’avui que no 

se l’esperava. Dir-li a la Isabel, que ella com a Glòria Mans i també com a 

representant del grup d’Alella-Primer Candidatura de Progrés, que se’n va una 

bellíssima persona amb qui han treballat molt bé. Una persona amb uns valors 

humans molt grans, que han après moltes coses d’ella i que espera que en un futur 
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continuïn trobant-se fora de la política igualment. I desitjar-li que gaudeixi molt de 

la segona joventut que li arriba ara i que és molt important. I d’altra banda, volia 

preguntar-li una cosa a l’alcalde, si els podria informar de en quina fase està el Pla 

Local de Salut. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que el Pla Local de Salut va estar elaborant la seva fase de 

diagnosi al llarg de l’any passat. Amb el canvi, amb la situació política que es va 

produir, va quedar aturat en aquesta fase de diagnosi, però ja es va estar parlant 

amb l’empresa que va ser l’adjudicatària i per qüestions de calendari en aquest 

primer trimestre no el podran finalitzar perquè evidentment estava previst que 

pogués finalitzar dintre del 2017. En el segon trimestre es reprendran aquests 

treballs, en aquesta fase més de propostes i d’estratègia per tirar-lo endavant. S’ha 

parlat amb la Diputació de Barcelona pel tema de la subvenció i el finançament de 

la mateixa, de la part elaborada, ha estat finançat. I el que quedi és possible que la 

pròpia Diputació l’acabi assumint i sinó s’assumirà per part d’aquest Ajuntament.  

 

 La regidora Sra. Mans manifesta que per tant està en el punt que el van deixar en el 

2017. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que està en aquell punt. 

 

E) El regidor Sr. Font manifesta que avui se’ls està fent llarg això.  

 

 El Sr. alcalde manifesta que hi semblava que havia de ser curt. 

 

 El regidor Sr. Font manifesta que una part del públic ha marxat. Primer de tot un 

record pel Pepe Casco. Realment quan va tenir coneixement de qui era i de qui havia 

estat, i es va posar revisar fulls antics i li va agradar el què havia dit, el que havia 

fet, com ho havia plantejat. Era no només digne sinó molt envejable la forma com 

va afrontar els primers anys de democràcia en aquest poble. I, realment, a nivell 
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personal lamenta no haver pogut, es va prometre a ell mateix quan va entrar i va 

descobrir qui era perquè desconeixia qui era fins fa escassament 3 anys, de conèixer 

i seguir quin havia estat el seu traçat, què havia fet, com ho havia fet, i anar-lo 

coneixent. I va començar a preguntar a l’entorn i li van dir que ja estava molt 

malament, ja quasi que no, però va intentar fer una aproximació perimetral de la 

gent que havia estat amb ell i que l’havia anat coneixent i realment és admirable ja 

des del principi com tenia clar que aquest poble havia de treballar per poder 

aconseguir que la gent crescuda aquí pogués viure ja en aquella mini bomobolla. 

Quan va intentar posar ordre al boom d’urbanisme desenfrenat i es va enfrontar 

sense cap problema als poders fàctics. Finalment va deixar-ho al cap de quatre anys, 

però va intentar estructurar d’una manera molt moderna les àrees com no ho 

plantejava des d’un posicionament polític de separació per àrees sinó d’un treball 

conjunt, d’una tasca integral de com s’havia enfocar un ajuntament, que realment 

pels anys que corrien era admirablement moderna, admirablement eficaç entén, i 

admirablement benavolent, en el sentit de la intensitat i la voluntat de treball. Per 

tant, es queda amb el mal gust de no haver pogut aprofundir en aquesta 

aproximació a una persona que desconeixia totalment i a la qual ha arribat a poder, 

simplement llegint els seus escrits, a apreciar i valorar la tasca que va fer. Per tant, 

creu que fora bo que es recuperés una mica el seu paper. I aquí llança ja que tenen 

més d’un representant de Cerquem les Arrels i també es proposa i s’ofereix per fer 

aquesta recerca i aquest treball perquè creu que és important posar en valor la seva 

figura. Òbviament tard, òbviament una vegada ja no està entre nosaltres, però és 

una feina que creu que se li deu històricament i creu que es pot afrontar en els 

temps que venen perquè els ensenyarà també moltes coses, és una ensenyament de 

futur també per aquest ajuntament i aquest poble. Dit això, comença amb les 

preguntes. Primer de tot, una pregunta cap a la Teresa. Com cada any tornen amb el 

rumor de si tanquen o no línies a les escoles bressol, com ho tenen, què en saben i 

què hi poden fer. En segon lloc, una pregunta respecte urbanisme. Can Serra té un 

nou propietari. A Can Serra s’hi estan fent algunes tasques als entorns. No s’han 

cansat de denunciar des de que han entrat en aquest Ajuntament les irregularitats 
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gravíssimes d’aquesta construcció, en les autoritzacions i permisos que s’han donat. 

Les llicències de construcció i obres estan més que caducades, per tant, qualsevol 

nova intervenció ha de complir no només amb el POUM sinó amb les fitxes del 

catàleg. Per tant, la piscina coberta amb dutxes, banys i tal ha d’anar a terra, el 

búnquer ha d’anar a terra, les altres construccions han d’anar a terra i no hi cap 

noves construccions amb aquesta lògica. Per això voldria saber fins a la data, i vista 

la lamentable intervenció que s’ha fet sobre l’entorn i tenint present que es tracta 

d’un entorn, una bosquina catalogada, unes restes possibles arqueològiques 

catalogades en les quals s’hi van abocar runes, doncs quines previsions i hi ha i 

quin enfocament s’està donant a les sol·licituds de treballs i tasques que ja s’han 

fet sobre els terrenys. Finalment, una tercera pregunta és que en el Ple anterior va 

preguntar sobre els encaputxats i la no identificació, i que perquè no va ser possible 

identificar aquelles persones en l’acte. Després quan va sortir d’aquí va poder parlar 

amb vària gent i se li va dir que la Policia hi era, va estar allà i els van veure, i no 

els van identificar. Dit això, han tornat a actuar recentment i es veu que tampoc ha 

estat possible identificar-los. Torna a preguntar si hi ha alguna ordre de que no 

siguin identificats o simplement es veu que quan es reuneix vària gent doncs no és 

viable que t’identifiquin per malmetre el mobiliari urbà. Llença la pregunta i en tot 

cas la formularà també per escrit al Cap de la Policia Municipal perquè li expliqui 

què va passar en l’anterior ocasió i què va passar en aquesta perquè no fos possible 

identificar. Però també ho llença al responsable de Governació municipal. I per 

últim, ha pogut llegir pel Facebook de l’alcalde que el rocòdrom ja està quasi llest. 

En tot cas, reconèixer la tasca que aquí va fer la Glòria Mans en l’execució i en que 

això fos una realitat. La seva insistència al principi i allò d’anar recordant, nota la 

gran tasca que va fer la Glòria en que això pogués esdevenir una realitat. Per tant, 

el seu reconeixement i creu que és bo en aquest cas, que sigui així fet en públic 

aquí en el Ple. I dit això, el desembre se’ls va dir que se’ls passaria per mail la 

diagnosi de Sorea, del servei prestat. No ha rebut la comunicació. Òbviament no 

n’ha rebut cap, vol dir les respostes que no hi ha hagut històricament i bla bla bla, 

però en aquest cas creu que sí que hi ha hagut un parell de vegades el compromís 
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de remetre’ls-hi i no li han estat trameses. 

 

 La tinent d’alcalde Sra. Vilaró manifesta que aquest any, igual que fa un parell 

d’anys, l’oferta inicial de cursos de P3 és de dues línies. És l’oferta que en principi 

els programadors del Departament jutgen que és la correcta donada la demografia 

de l’any corresponent, és a dir el nombre de nens que els toca començar el setembre 

que ve. Tant l’alcalde com ella mateixa van estar citats al Departament 

d’Ensenyament, a Mataró, se’ls va comunicar aquest fet, que s’obriria inicialment 

una línia a cada una de les escoles i se’ls va traslladar el compromís de a la que hi 

hagués 51 alumnes doncs ja s’obriria la tercera línia. Això, ja diu que fa dos anys va 

passar. Inicialment hi havia dues línies ofertades, però hi va haver més sol·licituds 

de nens d’aquí del poble que hi volien anar i es va obrir la segona línia sense 

problemes. I estan convençuts que passarà el mateix. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que respecte de les altres qüestions com ha dit el regidor Sr. 

Font tenen un nou propietari a Can Serra, la qual cosa creu que és una bona notícia 

perquè permetrà desllorigar aquesta situació que hi havia en aquesta masia del seu 

poble. Personalment amb aquesta persona hi ha tingut dues reunions abans de la 

seva adquisició. Una creu que a l’entorn de l’estiu de l’any passat i la darrera en el 

mes de gener. Una reunió segurament una o dues setmanes abans de que acabés 

realitzant la compra. A aquesta persona se l’ha informat de tot el que és possible i 

del que no és possible i el que haurà d’anar a terra. I tot el que haurà d’anar a terra 

o s’haurà de desfer, és tot allò que estava informat desfavorablement en l’informe 

que va elaborar l’arquitecte Josep Val, ara farà possiblement un any i mig. Tot allò 

que estava fora de llicència és el que no es podrà fer i el que tindrà instruccions per 

fer. Si el regidor Sr. Font considera que hi ha alguna altra qüestió a qüestionar. Ell el 

que diu és que tot allò que es va fer fora de llicència, els búnquers, entén que la 

piscina, hi ha un enderrocament d’una part del darrera que no es podrà refer. És a 

dir, hi ha tot un llistat de coses que no es van fer, i hi ha tot un llistat de coses que 

es van fer segurament més enllà del que la llicència permetia i que, per tant, també 
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s’hauran de corregir. Aquella llicència, com bé ha dit, està caducada i el que s’haurà 

de demanar és nova llicència que haurà de complir tant amb la normativa del POUM 

com amb la fitxa de catàleg. El que es deia en aquell informe, evidentment, doncs 

de fa prop de dos anys i que no recorda el contingut literal, però sí que hi havia tot 

un seguit de qüestions i que després s’han estat treballant pels tècnics de la casa 

que no hi poden ser i que no hi seran, que hauran de desfer. Sap que en aquests 

moments estan, pel que li ha arribat, estan parlant amb la promotora de l’àmbit de 

Can Calderó i Can Serra, per tal d’acabar de fer la intervenció ajustada que havia de 

fer aquesta promotora sobre l’accés a la finca. I entén que en les properes 

setmanes, més enllà de reunions a nivell tècnic que hi ha hagut, doncs podran 

valorar quina és la proposta que hi ha, quines són les prescripcions se’ls hi posen. 

Però ell creu que els límits del que es pot fer o del que no s’ha de poder fer, vol 

pensar que seran capaços de poder-los compartir sinó amb el cent per cent amb la 

pràctica totalitat. Ho veuran en les properes setmanes, mesos. I no té cap dubte 

que el regidor Sr. Font hi estarà al damunt, com ha estat tot aquest temps per tal 

de que allà el que es faci sigui el que es pugui fer dintre la normativa. I no hi ha 

cap altra voluntat. Respecte del tema de si els encaputxats o la no denúncia. 

Simplement l’ordre que té la Policia i els agents de Policia, és la d’identificar a totes 

les persones que aquestes setmanes actuen sobre la via pública, sigui posant o sigui 

traient. I aquesta és l’ordre que hi ha. Pel que ha pogut rebre en l’informe de la 

Policia, ahir va haver-hi un veí que va avisar a la Policia que havia vist unes 

persones intervenint o actuant sobre un cartell a l’entrada del poble i la Policia hi 

va anar, hi va estar, i va poder parlar amb algunes persones que hi havia allà, però 

que sembla ser que no eren les que havien actuat sobre aquella placa. La Policia té 

l’ordre de l’Alcaldia i del Cap d’identificar a tothom que estigui actuant sobre la via 

pública i així continuaran. Entenen que les hores que s’acostuma a produir això la 

patrulla o les patrulles que hi puguin haver estant en principi prioritzant el que 

podria ser controls de pas, etcètera, de seguretat, per intentar doncs actuar en 

l’àmbit de robatori de força en domicili. I respecte del tema de l’auditoria li 

reconeix el seu incompliment i demà pel matí des de la gerència d’aquest 
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Ajuntament se li farà arribar sens falta. Quan abans s’ho treguin, com que ja van 

amb massa setmanes d’endarreriment, quan abans li facin arribar millor per tots. Va 

veure la imatge del rocòdrom al Facebook de l’alcalde, que no sap si per una vegada 

o no va anar per darrera de les imatges i de la notícia sobre el rocòdrom en el 

Facebook de l’Ajuntament. Però en qualsevol cas, vol aprofitar públicament per 

reconèixer en aquest cas, en la concreció i materialització d’aquesta instal·lació 

esportiva, l’agraïment a la regidora Glòria Mans responsable d’Esports aquests 

darrers dos anys i mig, perquè sense la seva perseverança no ho tindrien. Per tant, 

és una instal·lació que ve a millorar molt l’oferta esportiva del seu municipi, que en 

aquests moments està acabant de treballar amb el tema del reglament d’ús i que 

esperen que en breus setmanes es pugui ja obrir a la pràctica d’infants, joves i 

adults. I respecte el tema de Can Serra, li proposa al regidor Sr. Font que puguin 

tenir una assentada amb l’arquitecte coordinador per acabar de determinar allò que 

ell considera que no ha de poder passar. Creu que possiblement estaran molt 

d’acord, vol pensar que sinó en tot, gairebé en tot. En qualsevol tenen una nova 

llicència per donar.  

 

 El regidor Sr. Font manifesta que creu que Can Serra ha sigut la vegada que més 

l’han enredat a la seva vida, perquè se li ha dit moltes vegades que sí, que ho faran, 

i públicament s’han mantingut uns discursos, després se li reconeixia que això no ho 

podien dir, però no ho podien acceptar, però que tenia raó en aquest cas. Per tant, 

que ara se’l remeti a un informe que era molt lamentable i que era per intentar 

justificar perquè l’Ajuntament no havia d’assumir cap tipus de responsabilitat sobre 

les llicències donades de manera òbviament errònia, perquè començant pel 

tancament perimetral, que és un absurd, que és un fora de qualsevol sentit, que és 

contrari a la norma i la resposta va ser pot ser que la norma estigui mal escrita 

enlloc de s’ha passat 86 pobles tancant perimetralment. Començant per aquí, les 

respostes van ser absolutament lamentables. Per tant, la remissió que li fa el Sr. 

alcalde a un informe que és lamentable no la pot acceptar. En tot cas, agraeix la 

predisposició o l’oferta de predisposició i espera que sigui real en tant en quan sigui 
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plasmable i es porti a efecte perquè sí que no li agradarà tornar-se a trobar en la 

tessitura de ser enganyat. Perquè aquí sí que es va sentir molt enganyat, en vàries 

ocasions, en la gestió de la denúncia d’aquestes gravíssimes irregularitats i la 

gravíssima mala gestió d’aquest Ajuntament. I dit això, la dinàmica que s’ha portat 

és la mateixa que s’ha portat quan se li va dir que el color antracita no és negre, 

cosa que a ell li va saber molt greu en altres situacions. Per tant, no valora ni valida 

aquest tipus de gestió de l’urbanisme i del patrimoni històric. I sí que li agradarà i 

accepta la reunió, però per prendre’s seriosament el seu patrimoni. Per seguir sent 

enredat d’aquella manera no ho accepta. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que sense entrar en el Pantone del color antracita que no hi 

entraran, ell el que li pot dir, i, evidentment es remet a la seva memòria, és que no 

li sembla bé o no accepta, o en qualsevol cosa no li sembla bé qualificar l’informe 

que va dur a terme aquest arquitecte de com a molt lamentable. I aquí discrepen 

molt. El que sí que entén i que per la referència que el regidor Sr. Font feia, es 

referia a l’informe jurídic que anava en paral·lel en aquest informe, el que era 

d’anàlisi estricte de la llicència a nivell arquitectònic. Però bé, en qualsevol cas, en 

aquell punt, entén que en el primer moment que tinguin una primera proposta 

d’actuació, si li sembla i sinó ho poden fer abans, al damunt, el compromís és que 

es puguin asseure tots tres, coordinador arquitecte responsable d’Urbanisme, el 

regidor Sr. Font i ell perquè ho puguin analitzar. I aquí com deia el regidor Sr. Font i 

com ratificaven, es trobaven davant una nova llicència que el que ha de fer és 

ordenar que el es faci sigui el que es pot fer en aquesta masia catalogada. I tot el 

que hi ha fet que no podia haver estat fet doncs haurà de ser demolit, retirat, 

etcètera. I aquí s’hi trobaran i li demana que si el regidor Sr. Font ho vol ho vagin 

parlant i ho vagin recordant perquè sigui així. Ell pel que ha pogut parlar amb 

aquesta persona, creu que té i tindrà un tarannà totalment diferent el que tenien 

els anteriors propietaris vist el que van fer.  

 

 La regidora Sra. Mans manifesta que només volia agrair-los les paraules que han 
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tingut tant des d’Alternativa per Alella com des d’Esquerra pel que fa al rocòdrom. 

La iniciativa va sortir d’aquest grup municipal, però tampoc hagués estat possible 

sense el suport del govern ni sense el suport també d’Alternativa per Alella, i més 

concretament del suport de Joventut i d’Adolescència, que en aquest cas també van 

ser els que van donar la última empenta perquè això pogués ser realitat. Gràcies. 

 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 21 hores 

30 minuts, de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretària accidental, CERTIFICO. 


